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Jeden ze znajomych 
zapytaJ mni w ponie
dzialek co sądzę o ~
kach referendum. "Są 
więcej, niżpayzwoite" -
odpowiedzialem. Mój 
rozm Qł spojrzaJ na 
mnie z uk~ ,,Niby jak, 
tylko 12 p . ludri po
szlo". a" magia liah. 
Ale trzymajmy się mate
matyki W grruilie mamy 
teraz 27 radnych. Jeśli 
od liczby osób, które by
ly na referendum i opo
wiedzialy si L'ł pIZY.ję
dem sm .. ifmie-
my liC7bę radnych, to 
wyjdzie nam armia Ju
dzi, ktÓlzy chcieli i mieli 
prawo wypowiedzieć ię 
na temat strategii. Je.ąj 
kto.~ probuj podważać 
len fakt, to zwyczajnie 
"YStawia się na .<imiesz
ność. 

Zabawne, że pIZedsta
wicieIe nieA:tórycb ugru
powań ~wili .,czuj
ki" pod lólallami ~ybor
czymi. 01Odzilo ponoć o 
to, by policzyć wszystkie 
asoby, klpre posz1y glo
sować. Zyjemy 0Cl)'Wi
ści lł wolnym kroju j 
każdy może spędzać nie
dzielę. jak h ,ale żeby 
tak przez tyje godzin tać 
na zimni i deszczu. Nic 
lepiej bylo się zsdo: 1ć do 
pra'}' w kOL • y' ch \-\Y
borr:zych? 

Na tym ni koniec 
śmiesznych historii Oto 
niedawno 1Ia Itunach 
platne) wkJadki PdMP 
do Gazety PoJkowickiej 
Emilian Stańczyszyn. 
kandydat tego ugrupo
wania na bunni..,trza. d0-
konaJ oceny swych rywa
li. W(Zc 'niej c:zyta.lem 
podobne renzurJ.i au
torstwa przeciwników. 
Po publikacji", GP obu
rzyli ię kontrkandydaci 
Emi1iana StańC'L)'SZ)'I1a, 
że om' to życiu ni ~ 
nial~ a tQ nieprawda Po
noć ocena k;mdydata 
BS 2lXJ2 autorstwa Emi
liana StaDcz)'N:)'118 ze
stala "dziwnie" od bra
na w niektórycb krtr'
gach. No fak4 można się 
zdziwić. Stańczyszyn 
przez ostatnie lata cier
pliwie znosi] chwilami 
kompletnie bzdume 
oskarżenia. Spokojnie 
tlumaczyl j "'>18:. niaI.. 
Sam bylem zdziwiony 
taką postawą bunnistrza 
Polkowie, a potem mar
smka. Al zdaj się, że i 
jego cierpliwość się 
skończyla i wcale się te
mu nie dziwię. Dziwię 
sit; natomiast zdziwie
m'u owych zdziwio
nych. Bardzo to zasta
na",iające. 

GrzegOIZ Szczepaniak 

Grębocice 

Biuro 
w Brukseli 
W inauguracji działalności przed
stawicielstwa Krajowego Związku 
Rolników, Kółek i Organizacji Rolni
czych w Brukseli region byłego 
województwa legnickiego repre
zentilwała między innymi Anna 
Przybylska z Grębocic . 

jeM)' Komitet 
Rolniczych Or
gaIDzacji w UE
Komitet Spół
dzielni Rolni
czych) oraz dele
gacjami związ-

- GJównym celem 
otwarcia biura KZRKi
OR w Brukseli by/a pro
mocja polskiego rolnic
twa w Unii Europejskiej 
oraz bezpośrednia inter
wencja w Brukseli w spra
wach dotyczących rolni
ków - powiedziała nam 
po powrocie Anna Przy
bylska, członkini zarządu 
KZRK i OR, sekretal2 
Koła G podyń Wiej-
kich oraz przewodniczą

ca Rady Regionalnych 
KZRKiOR 

Uroczyste otwarcie 
biura w Brukseli odbyło 
się 3 października br. w 
140 rocznicę istnienia or
ganizacji kółek rolni
czych. Ponad 100 delega
tówzPol kispotkało 'ęz 
przedstawicielami K<?mi
di Unii Europej kiej. 

Parlam ntu i Rządu, or
ganizacji rolniczych 
COPA-COGECA (Krn-

ków rolniczych 
i spółdzielczych z krajów 
członkowskich. Podczas 
inauguracji prezydenci 
COPA - COGECA 
przedstawili zasady orga
nizacji i funkcjonow.mia 
organizacji rolniczych i 
spółdzi lczych UE. 

- Za sprawą Kój Rolni
czych i Kój Gospodyń 
Wiejskich dokona./y się 
pozytywne zmiany w or
ganizacji, w go.;podar
stwach rolnych i w życiu 
mieszkańców vvsi - mówi 
Ałma Przybylska. - Musi
my zachować j przekazy
wać pamięć i dorobek k6-
lek rolniczych payszlym 
pokoleniom, aby godnie 
kontynuowali tradycj 
po/ecznej pracy polskiej 

\",si szczególnie w okresie 
zbliżająrej się integracji 
Polski z Unią Europej
sk<t- dodaje Anna Przy
bylska. 
/z;JbeJa Pakiet 

Za zimno na rybki 
W minioną sobotę oficjalnie zakończono ezon 

wędkar ki. Już po raz czwarty w ciągu o tatnich 
dwóch lat Emilian Stańczyszyn odv/icdził wędkarzy 
pod za zawod; w o Puchar Prez a Związk'U Węd
karskiego. Thraz jako marszałek, wcze' niej jako 
burmistrz. - Atmosfera pode za. takich spotkań 
bardzo mi się podoba. Wędkarze są doskonale zor
ganizowani - komentuje ma zalek województwa. 
Anna Osadczuk 

Tydzieli w samoTllIdzie 

Polkowice 

Przełomowe 

Po raz pierwszy będziemy wybierać wójtów, bunni
strzów i prezydentów miast w wyborach bezpośred
nich. Pp 27 pafdziemika zmienią się kompetencje or
ganów gminy. 

od jego politycznej 
przynależno' ci. Zmie
ni się też sposób wy
bierania członków ko-

28 września wejdzie w życie 

nowelizacja us tawy o amorzą

dzie gminnym, zmieniaj ąca nie
k tóre do tychczasowe przepi sy. 
Rada gminy miasta liczącego do 
50 tys. mie zkańców będzie li
czyła 21 członków, a nie jak do
tychcza 28. Do jej obowiązków 
należeć będzie, m.in. u. talanie 
wynagrodzenia burmistrza, po
w ływanie i odwoływanie skarb
nika oraz sekretarza gminy - na 
wnio ck burmistrza. Nowy or
gan wykonawczy będzie jedno
o obowy, a nie jak dotychczas 
było w Polkowicach, ze. cioo o
b wy. Apolityczny stanie się wy
bór burmistrza czy wójta. Wy
biorą go mieszkańcy i oni też 

będą mogli go odwołać w dro
dze referendum. Dotychczas ro
bili to radni, co nie zawsze mia
ło związek z kompetencjami 
burmistrza, a uzależnione było 

misj i rady miej kiej. 
W ich skład będą mogli wcho
dzić jedynie rad ni. D o tej pory 
w komisjach mogły za iadać, 
równ i eż o oby spoza rady. 

Wielkim novum będzie wybór 
zastępców burmi trza. Do tej 
pory szef zarządu proponował 
ka ndydatów, a radni mogli przy
jąć, bądź odrzucić propozycję. 

Teraz za tępców wybierze obie 
sam i on też ostatecznie zdecy
duje, kto obejmie to tanowi
sko. W gminie Polkowice może 
być najwyżej dwóch zast pców. 

Pracownik urzędu, który zo
stanie wybrany na radnego mu i 
w ciągu iedmiu dni złożyć 

wniosek o bezpłatny urlop, któ
ry trwać będzie przez okre ca
lej kadencji. Radny nie będzie 
mógł też wykonywać prac dla 
gminy na pod tawie umowy cy
wilno - prawnej. 
Anna O adczuk 

Polkowice 

Wyścig rozpoczęty 
Kandydaci zarejestrowani, wyścig po władzę w toku. 
W naszym powiecie sprawdza się zasada, iż im mniej
sza gmina tym więcej kandydatów na wójtów czy bur
mistrzów. 

Frąckowiak startuje 
z KWW Le zka 
Frąckm: iaka. W Ra
dwanicacb liczba 
kandydatów je t ta
ka arna, czyli czte

Rozpoczniemy od Chociano
wa, gdzie na fotel burmi trza 

tartuje aż ześciu kandydatów. 
Burmi trz Franciszek Skibicki 
tartuje z ugrupowania KWW 

Porozumienie . Ponadto swoich 
kandydatów wy tawily komi}ety 
SLD - UP, BS 2002, O B Sro
dowi ko oraz Szansa dla Cho
cianowa. 

W Grębocieach na fotel wój
ta je t aż pięciu kandydatów. 
Obecny wójt, Jan Bunkiewicz, 
tartuje z Komitetu Wyborcze

go Wyborców Grębocice 2006. 
W Prz.emkowie je t czterech 
kandydatów na burmistrza. 
Obecny, Czesław Sawa, tartu
je z ramienia koalicji SLD -
UP. Były burmi trz Le zek 

rech. Sabina Zawi, obecny 
wójt, tartuje z KWW a za 
Gmina. 

W Gaworzycach również jest 
czterech kandydató"", na fotel 
wójta . Zygmunt Badecki, obec
ny wójt tartuje z li ty KWW 
Ludowcy. Natomia t warnych 
Polkowicach tartuje trzech 
kandydatów na burmi trza. 
Porozumienie dla 1ie zkań
ców Polkowic wy tawia Emi
liana Stańczy zyna. byłego 

burmistrza. 
Koalicja SLD - UP wy tawia 

woich kandydatów we \ zy t
kich wymienionych przez na 
gminach . BS 2002 natomia t w 
Chocianowie i Polkowicach. 
Anna O adczuk 



Referendum, maraton rowerowy 

Kalejdoskop 
ŚWIat 

Prawie trzy tysiące 
zwolenników opozy
cji demonstrowało w 
niedzielę z Zaporożu. 
gdzie prezydent Le
onid Kuczma spotkał 
się z W1adimirem Pu
tinem. 

Polska 
Laureatką lego-

rocznej edycji Nagro
dy Literackiej Nike 
zo tała Joanna 01-
czak - Ronikier za 
książkę pt.: "W ogro
dzie pamięci". Statu
etkę i czek na 100 ty
sięcy zł wręczono 

w niedzielę w Teatrze 
Stanisławowskim 

w warszaw kich Ła
zienkach. 

Dolny Śląsk 
w sobotę w Legni-

cy po raz pierwszy 
zorganizowano Świę-
to Kapusty, gdzie fu
rOrte zrobiła kwaśni
ca. Przepis przywio
zła Irena Golec, mat- 1 
ka łynnych bliźnia- :> 

~ 
ków z Golec uOrkie-
stra. 

Sport 
Pol cy siatkarze 

przegrali z Rosją 2:3 
oraz Portugalią]:3 w 
rozgrywanych w Ar
gentynie mistrzo-
twach świata. Straci

li prlez to szansę na 
awans do ćwierćfina
łu mistrzo tw świata. 

Adrianna JaJ.:1Jbowska 

Nasza 
Okładka 

a zdjęciu lu tyTla 
Kło iń ka w walce 
pod "tablicą" 

Fot. Archiwum 

Polkowice 

Większość na tak 
Konrad Kaptur 

przewodniczący rady 
mia ta. Ireneu z Tra
czyk. Uzy.kany wynik 
nie jest zły, zważywszy 
na fakt, że w Polsce ni 
ma tradycji referendum, 
wy tarczy wspomnieć. 
że na terenie byłego wo-

Niedziela, 6 pafdziemika 2002 roku była dniem szcze
gólnym dla mieszkańców Polkowic oraz władz zarzą
dzających miastem. Polkowiczanie mieli okazję wypo
wiedzieć się w kwestii przyszłości gminy poprzez od
danie głosu w referendum dotyczącym przyjęcia stra
tegii rozwoju zrównoważonego. W dokumencie za
warte są plany wyznaczające kierunek działania władz 
gminnych na najbliższe 8 lat do roku 2010. 

jewództwa legnic1uego 
mieli' my od 1989 roku tylko trzy ta
JOe przypadki. Ponadto ulewne 
de zcze zniechęciły wicIu potencjal
nych wyborców od wyj' cia z domu. 
co na pewno w jakim' stopniu zawa
żyło na wynikach gl owania. 

Nieubłaganie zhliża się termin wy
borów amorządowych. Wyłonią 
one nowe polkowickie władze. Ci, 
którzy dzięki glosom mie zkańców, 
będą kierować losami gnuny przez 
najbliższe cztery lata, winni 

Szczególnie ważny 
jest fakt, że za doku
mentem opowiedziała 

. ię bardzo duża grupa, 
obywateli na zej gminy. 
Oznacza to, że wskaza
ne kierunJO działań zo
. tały zaakceptowane i w 
związku z tym muszą 
być uwzględnione przez 
przy złą radę, niezależ
nie od jej politycznego 
oblicza. - Strategia to 
dokument tworzony 
ponad politycznymi po
dzia/ami, w jej tworze-

Stani~ława Bocian I Marianna Dął>ro,,,ka niu uczestniczy/y 
uwzględnić w swoich planach inwe- ws~ tkie 'rodowi ka dzialającc na 
tycyjnych ugerowane w strategii terenie gminy. Fakt, że duża, grupa 

kierunki rozwoju. Strategia mogła mieszkańców wypowiedziaJa się za 
zo tać przyjęta w drodze uchwały jego przyjęciem, napawa mnie na
rady gminy, radni jednak zdecydo- dzieją na lep ze jutro. Oznacza to, 
wali ię oddać głos mieszkańcom, że praca tych wszy tkich, którym za
w zak to oni ą najwyższą władzą leży na pr~ z/ości Polkowie nie po
w amorządzie. Ponad dwa ty iące z/a na marne. Jest to niezwykle 
o ób (dokładnie 2121) popierają- waine w kontek.ście integracji z 
cych strategię to zdecydowanie wię- Unią Europej "ką, d/a której ważna 
cej niż 27 radnych. Potrzeba było nie je l aktyvmość środowisk lokalnycb. 
lada odwagi. by scedować decyzję o Żeby zrealizować ~ zy tkie na ze 
przy złości gminy na tych, którzy są plany mu imy czę <ć 'rodków pozy
do tego uprawnieni, jej mie zkań- skać z funduszy unijnych, dlatego 
ców. Wyniki referendum, pomimo opinia mieszkańców by/a bardzo 
tego, że do urn poszło mniej niż istotna. k1adam . erdeczne podzię
ustawowo wymagane dla jego waż- kowania za udziaJ w referendum j 

no CI 30 proc. (wzięło wyrażenie wojej opinii - powie
w rum udział 11,7 proc.), napawają działa burmi trz, Stanisława Bo
optymizmem. Ci, którzy poszli, cian. 
w przytłaczającej większości opo- Mikro kopijna liczba głosów na 
wiedzieli ię za kierunkiem rozwoju " nie" (dokładnie 79, co tanowi 
w kazanym w trategii, głosowało za 7,2 pr c. w zy tkich ważnie odda
nią aż 92,8 proc. w zystkich uczest- nych gło ów) 'wiadczy o tym, ~e 
niczących rderendum. Nie dziwi w kazane w tratcgii kierunki 
więc, że polkowiccy włodarze ą za- działań ą wła' ciwe. że mieszkań
dowoleni z wyników referendum - cy chcą realizować pomy ty za
PolkowicZ<1nie wypowiedzieli się na proponowane w trategii. Miejmy 
temat trategii j ich opinia nie pozo- nadzieję, że nowo wyłoni na rada 
~tawia żadnej wątpliwości - to jest uwzględni opinie tych wszystkich, 
dokum nt. któ1J' mu i zostać przyjr;- którzyl1l1ID.o wyjątkowo nieładnej 
ty przez radę nastr;pnej kadencji. pogody zdecydowali ię 6 paź
Bardzo dziękuję wszystkim mie z- dziernika odwiedzić jeden z 14 
kańcom. którzy pomimo fatalnej lokali referendalnych j zagloso
pogody po zli do urn - komentował wać na " tak" . 
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Maraton 
rowerowy 

W minioną sobotę na ścicżce zdrowia odbył i'r 
n Maraton Rowerowy po Ziemi Polk.owickiej. or
ganizowany przez polkowicką policję. Zawodnicy 
startowali w czterech kategoriach wiekowych. 
Szersza relacja w kolejnym numerze GP. 
Anna Osadcluk 

Z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej 

duźo zdrowia, szczęścia, wy

trwałości w prowadzeniu misji 
przygotowania młodego pokole

nia do dalszych etapów nauki 
i wejścia w dorosłe życie 

życzy 

Redakcja Gazety Polkowickiej 

W imieniu 

Zarządu Gminy Polkowlee 
oraz 

Rady Miejskiej w Polkowieaeh 
z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej 
składamy wszystkim nauczycielom oraz pozostałym 
pracownikom jednostek oświatowych wyrazv uzna
nia i podziękowania za troskę oraz poświęcenie, z ja
kim służą państwo naszym dzieciom i młodzieży. 

Życrotmy, aby praca przynosiła Państwu z każdym 
dniem coraz więcej satysfakcji oraz stała się drogą do 
realizacji wszelkich zamierzeń zarówno w życiu zawo
dowym jak i osobistym. 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ireneusz T raczyk 

Bunnistrz Gminy Polkowice 

Stanisława Bocian 
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PrzyJemne 
z pożytecznym 
Licealiści z Cen

trum Nowoczesnej 
Edukacji Wiejskiej 
w Radwanicach we 
wrzeSlllU wyjechali 
do Włoch. Dwudzie
stoo obowa grupa 
udała się na Zieloną 

Szkołę do miejscowo
, ci Di Bibliolle odda
lonej od Radwanic 
o 1000 km. 

Podczas pobytu 
uczniowie poznawal i 
włoską literatun;:, 
kulturę i ztukę oraz 
geografię i historię. 
Zwiedzali liczne za
bytki, odbywały się 

również zajęcia dy
daktyczne z języka 

pol kiego, włoskiego, 

angielskiego oraz za
jęcia sportowe. 
Ośmiodniowy po

byt we Włoszech bę
dzie zrelacjonowany 
przez uczestników 
w formie pamiętnika 
pisanego w języku 
angiel kim, co przy
czyni się do popra
wienia warsztatu ję

zykowego uczniów. 
Liceali tom towarzy
szyło trzech opiektl
nów: wychowawca 
Wie. law Ksenycz, 
Beata Niemczyk, pe
dagog szkolny 
i Agnieszka Kociuc
ka, nauczyciel języka 
polskiego. 

Do Włoch wyjecha
ła również młodzież 
ze Szczytnej. 

Zaplanowane są już 
kolejne wyjazdy dla 
uczniów liceum i gim
nazjum w lutym do 
Czech i w maju do 
Londynu i Szkocji. 

Oplata za wyjazd wy
niosła 550 zł i została 
rozłożona na raty. 

- Dzięki ogromnej 
pracy Beaty Niem
czyk koszty wyjazdu 
nie były zbyt duże -
powiedziała Anna 
Stańczak, dyrektor 
CNEW w Radwani
cach. - Obietnicy fi
nansowania kosztów 
nauki jednemu z lice
ali ·tów dotrzyma l 
rówmez Ferdynand 
Buras, właściciel re
stauracji " Victoria 
Ir w Dobromilu, 
który oplaei! wyjazd 
ucznia. 
Adrianna JaJ...llbowska 

o szanse Dolnośląskiej Wyższej Szkoły Przedsiębior
czości i Techniki zapytaliśmy osoby, które w najistot
niejszym stopniu przyczyniły się do jej powstania. 

Stanisława Bocian, bunnistrz gminy 
Polkowice 

Uruchomienie uczc\ni wyż zej w Pol
kowicach porównaJ abym, za słowami 
wiceprezesa KGHM, Stanisława Sie
wier kiego, do odkrycia zł6ż miedzi. 
Jest to epokowe wydarzenie w dziejach 
miasta i wielka zansa dla jego rozwo
ju. Skorzysta na tym nie tylko miasto 

i gmina, ale cały region. Szczególnie i 'Iotne jest to, że szan
sę na realizację woich marzeń o wyższym wyk ztałccniu 
otrzymają, ci którzy dotychczas jej nie mieli. Jestem nie
zmiernie dumna z faktu, że przy lożyłam małą cegielkę do 
tego, by w Polkowicach powstała . zkola wyższa. Je lem 
przekonana, że wsparcie gminy dla tej inweslycji było jed
ną z najtrafniejszych decyzji ostatnich lal. 

Dorota T rzmielewska, 
wiceburmistrz gminy Polkowice 

Powstanie szkoły wyższej w Polkowi
cach jest wielkim osiągnięciem calego 
'rodowiska lokalnego. Dzięki temu wy
darzeniu gmina rozpoczęła nowy roz
dział swojej hi. torH. Obecność uczelni 
pociągnie za sobą rozwój innych dzie

dzin życia. tudcnci przecież zo. tawią u nas pieniądze. co 
zaowocuje ekspansją sektora uslug, rozwinie się też handel. 
Skorzy ·ta też środowisko oswiaty. kdnak największym be
neficjentem będzie polkowicka młodzież. To ona zyska naj
bardz.iej. Mlodzi polkowiczanic nie będą mu~ieli j uż wyjeż
dżać dn dużych aglomeracji, by zdobyć wykształcenie odpo
wiadające ich ambi jom i pragnieniom. Bez wątpienia po
w ·tanie wyższej uczelni w Polkowicach to jedno z najważ
niejszych wydarzeń ostatnich łat. 

Wiesław Wabik, wicebunnistrz 
gminy Polkowice 

Szkoła wyższa w Polkowicach. Jesz
cze kilkanaście lal temu wydawalo ił( 

to marzeniem nieoiągalnym. dziś. ta
lo się faktem. To jedno l najwaŻDicj-

zych wydarzeń w hi torii miasta. Dziś 
jesteśmy czlonkami 'poleczności aka

demickiej, to wielki za zezy t, ale i wielkie wyzwanie. ie 
mam najmniej zych wątpliwości. że podołamy temu zada
niu i uczelnia kroczyć będzie drogą rozwoju, że będzie 
kształcić młodych, energicznych ludzi. którzy bez problemu 
odnajdą woje miej ce we wspólczc 'nym świecie. Pow tunie 
uczelni jest bardzo ważne ze względu na odchodzenie do 
dominującej dotychczas w naszym regionie monokultury 
przemysiowej. 

Emilian Stańczyszyn, marszałek wo
jewództwa dolnośląskiego 

Uruchamiając Dolno 'lą ką Wyższą 

Szkola Przed. iębiorczości I Techniki 
zwieńczyliśmy wieloletni wysiłek 

wszy tkich ludzi zaangażowanych w 
pracę nad rozwojem gminy. Było to 
wydarzenie przełomowe, wyznaczające 

nowe ścieżki rozwoju dla calego regionu. ciągnęliśmy do 
Polkowic najlepszych wykladowców z wiodących ośrodków 
akademickich w Polsce po to. by na 'za mlodzież uzyskała 
najlep ze wykształcenie, bo tylko wiedza b'Warantuje roz
wój, a ten je t niezbędny do funkcjonowania we wspólcze
snym świecie. Obecność uczelni wyż zej stawia pned gmi
ną nowe zadania. Przyszło' Ć szkoły zależy od jakości wykła
dających w oiej profesor6w. Utrzymanie tej kadry, 1.1óra 
jest dziś wymagać będzie dużego zaangażowania ze strony 
władz gminy. Ze swojej strony mogę dodać. że zaw,ze będę 
w pierał wyższą uczelnię w Polkowicach. 

w~ lucbał Kom'ad Kaptur 

Dzień Edukacji Narodowej 

Polkowice 

Konrad Kaptur 

14 września obchodzić będziemy Dzień Edukacji 
Narodowej. W tym roku data skłania do głębszej 
refleksji i podsumowania osiągnięć ostatnich 
czterech lat. Powodem są zbliżające się wybory 
samorządowe. Edukacja zawsze była jedną z prio
rytetowych dla gminy dziedzin. Inwestowanie 
w oświatę jest inwestowaniem w przyszłość. Tyl
ko wykształceni, kreatywni, młodzi ludzie znający 
języki obce oraz nowoczesne techniki przetwarza
nia infonnacji będą potrafili znaleźć swoje miejsce 
w globalizującym się świecie. 

powstawania, a także me
tod zapobiegania. 
Władze gminy zdając so

bie sprawę z konieczno' ci 
motywowania najbardziej 
kreatywnych nauczycieli 
oraz nagradzania naj lep
szych uczniów, każdego ro
ku zabezpieczały środki na 
przyznawanie nagród dla 
naj lepszych uczniów szkół 

Obecnie rządzące wladze samorzą

dowe przez okres czteroletniej ka
dencji wspierały rozwój oświaty po
przez organizowanie różnorodnych 
działań. Li ta osiągnięć jest dopraw
dy imponująca. Skuteczne do to 0 -

WaIlle ieci placówek gminnych do 
wymagań zreformowanego sy temu 
oświaty, rozpoczęcie budowy Gimna
zj um nr 2, inauguracja roku akade
mickiego w Dolnośląskiej Wyż zej 
Szkole Przedsiębiorczości i Techniki, 
to tylko niektóre z nich. 

- Zbliżające się obchody Dnia 
Edukacji Narodowej ą doskonalą 
oJ..azjQ do podsumowania dotych
cza. owych poczynań gminy w za
kre ie w pierania polityki oświato
wej. UdaJo nam się wiele osiągnąć, 
mamy jednak świadomo.5ć jak wiele 
przed nami - powiedziała nam wi
ceburmistrz Dorota Trzmielewska, 
odpowiedzialna za prawy związane 
z oświatą. 

Fundamentalnym wymogiem wy
nikającym z reformy bylo zapewnie
nie transportu dzieciom dojeżdża
jącym do polkowickich szkół. Prze
wóz uczniów zorganizowano w 
oparciu o PPKS Lubin. zadbano 
także o obecność w trakcie podróży, 
do i ze zkoły, opiekunów. - Tego 
rodzaju rozwiązanie jest wyrazem 
troski o bezpieczeństwo i dobre sa
mopoczucie uczniów - dodaje pani 
wiceburmi trz. 

Z tych amych powod6w w Gim
nazjum nr l w Polkowi-
cach wprowadzono do 

pod tawowych, gimnazjum 
oraz szkół ' rednich. Nauczyciele 
pragnący podnosić swoje kwalifika
cje mogli skorzystać z dofinansowa
nia nauki na studiach podyplomo
wych, ponadto najkpsi z nich otrzy
mywali nagrody z okazji Dnia Edu
kacji Narodowej. 

Epokowym wydarzeniem w dzie
jach miasta było bez wątpienia uru
chomienie wyższej uczelni. Gmina 
od początku wspierała te przed ię

wzięcie. Inauguracja roku akade
mickiego w Dolnośląskiej Wyższej 
Szkole Przedsiębiorczo 'ci i Techni
ki była kolejnym etapem na drodze 
odchodzenia od dominującej 

w gminie monokultury przemy 10-
wej. Utworzone kierunki: informa
tyka i ieci komputerowe oraz mię
dzynarodowe tosunki polityczne, 
powinny zapewnić młodym ludziom 
zatrudnienie w zmieniającej ię rze
czywi tości gospodarczej naszego 
regionu. 

- Udalo się zrealizować wiele 
z na zych zamierzeń, pow tają

ce gimnazjum, czy też dzialająca 
już uczelnia będą służyć miesz
kańcom przez wiele lat. Jest to 
puścizna, którą obecne w/adze 
zostawią. potomnym. Mam na
dzieję, że now~ w/adze będą 

kroczyć tą samą 'cieżką · bo tyl
ko ona zapewni na zym dzie
ciom godziwą przy złość, na ja
ką za luguja - kończy Dorota 
TrzmiLlew ka. 

Z okazji 
pracy funkcjonariuszy 
Komendy Straży Miej- Dnia Edukacji NarodoNej 
kiej w Polkowicach. 
Wyrazem zaintereso-

wania zagadnieniami 
agre ji w grupach dzie
cięcych było zorganizo
wanie Og.ólnopol kiej 
Konferencji nt. "Edu
kacja przedszkolna a 
zjawisko agresji i prze
mocy". Miała ona na 
celu zwrócenie uwagi 
na coraz powszechniej-
szy charakter zjawi ka, 
w kazanie źródeł jego 

wlmłenłu 

Zarządu Powiatu w Polkowicach 
składam wszystkim Pracownikom Ośwłaty 

naj erdeczniej ze wyrazy zacunku i uznania 
dla ich codziennej pracy. 

Życzę Państwu satysfakcji i wielu sukcesów 
zawodowych oraz amych pogodnych dni 

w życiu osobistym. 

/ 
Staro ta Polkov.icki 

Marek Tramś 
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Cołączy 
Adrianna Jakubowska 

Czyli O szkolnictwie ponadpodstawowym w Polkowicach. 

1łzydzieści lat temu, we wrześniu 
1972 roku w Polkowicach, powstało 
Uceum Ogólnokształcące. Pierwszy 
rok funkcjonowało, jako filia lubiń
skiego licewn dla pracujących z sie
dzibą w Szkole Podstawowej nr 1. Mi
mo to, mlodzież musiała dojeżdżać 

do szkół w Giogowie, Lubinie i Le
gnicy. ÓWczesne władze miejskic za 
priorytet postawiły sobie rozwój bazy 
oświatowej. 

Napotykano wieje trudności. Nie 
było pomieszczeń, odpowiednich bu
dynków, przętu, 

ale był zapał i en
tuzjazm ludzi. 
Dzięki temu, w 
1973 roku, zain
augurowało dzia
łalność Licewn 
Ogólnokształcące 

dla młodzieży, 

którego tymcza
sową siedzibą stał 

ię budynek by
łej szkoły pod
stawowej przy 
ulicy Bieruta 
(obecnie Thrgo
wej). 

Teresa Słojew
ka, ówczesny dy-

rektor Liccwn, w publikacji "Od zara
nia do dziś· ', wspomina tamte~, 
pisząc: " Baza materialno - dydak
tyC'llla szkoły w tym okresie była nad 
wyraz uboga. Pionierska kadra peda
gogiczna borykała się z niC\VyobrażaJ
nymi kłopotami. Brakowało odpo
wiednich warunków lokalowych. Bu
dynek nie odpowiadał nawet skrom
nym wymaganiom: cztery ciasne izby 
lekcyjne wyposażone w tary zużyty 
SPIZęt przywieziony ze szkoły podsta
wowej w Parchowie kaflowe piece, 
drewniane, pociągnięte pokostem 
podLogi. Szkoła dysponowała zniko
mą ilością pomocy naukO\\ych, nie 
posiadała ( ... ) biblioteki oraz obiek
tów sportowych". 
Włodarze miej~ konsekwentnie 

realizowali wcześniej nakreślone pla
ny. W 1974 roku powstała Szkoła 
Podstawowa nr 3, w murach której, 
na najwyższym p~ętrze, rozpoczęło 
dzialalność Ucewn Ogólnokształcą
ce z oddziałami dla młodzieży i do
rosłych. 

Od tego czasu rozpoczął ·ę entuzja
tyC'llly rozwój poLkowickiego szkol

nictwa ponadpodstawowego. 
W maju 1977 roku pieIWsi lice

aliści przystąpili od egzaminu ma
turalnego. 

Od 1978 roku, po połączeniu liceum 
re Szkołą Podstawową nr 3, rozpoczął 
się nrmy rozdział w historii szkoły. 
Kolejno do użytku oddawane były 

sale gimnastyczne, kryty basen. Z 
upływem czasu zaczęto odczuwać 
ścisk i ogólne zatłocr.enie. Oddana do 
użytku w 1985 roku czwarta szkoła 
podstawowa tylko częściowo rozwią
zała problem "przeludnienia" w re
spole. Wchodzący do szkól ponad
podstawowych wyż demograficzny 
spowodował, że u schyłku lat 8O-tych 

władze rniejskie coraz częściej zasta
nawiały się nad zwiększeniem oferty 
kształcenia dla absolwentów szkól 
podstawowych. 

Nowa placówka oficjalnie rozpoczę
ła działalność 14 października 1992 
roku pod nazwą ,,zespół Szkół w Pol
kowicach", a jej dyrektorem został 
Włodzimierz Olszewski. Zyskując du
żą i nowocześnie wyposażoną bazę 
dydaktyczną oraz doskonałą kadrę 
pedagogiC'lllą, wykorzystując środki 

gminne, szkoła mogla zacząć ,,rozwi
jać skrzydła". Przez te dziesięć lat 
OOągnęła wiele sukcesów. Rozszerzo
no oferty kształcenia. Zwiększono 

ilość oddziaiów w liceum Ogólno
kształcącym i w Zasadniczej Szkole 
Zawodowej oraz zwiększono różna
rodnOOć profili nauczania w liceum. 
Utworzono nowe typy średnich i poli
cealnych szkól zawodowych: liceum i 
Technikum Ekonomiczne oraz Poli
cealne Studium Administracji Pu
blicznej i Policealne Studium Infor
matyczne. Nadal funkcjonowało li
ceum Ogó4tokształcące dla doro
słych. Powołano również Ośrodek 

Ku:rsov.y ,,Nowa Szkoła", proponując 
kurs ,.Nowoczesny Pracownik Admi
nistracji" finansowany ze środków 
Unii Europejskiej. Na uwagę zasługu-

Polkowice 

je międzynarodowa Jziałalność ll,
społu Szkół w zakresie edukacji. fur 
gramy Sokrates - Comenius, Solcra· 
tes - Iingua, wymiana międzynaro
dowa młodzieży, konkurs ekologiczny 
,,ECCE" to sukcesem zakończone za
dania 
Dużą rolę w działalności szkoły od

grywały świetnie wyposażone gabine
ty lekcyjne, pracownie informatyczne, 
biblioteka z czytelnią. Przestronne 
obiekty portowe z boiskami ze
wnętrmymi poJaytymi tartanem od 
początku istnienia wywoływały falę 
entuzjazmu i zachęcały do uprawiania 

wielu dyscyplin sportu. 
Szkoła dba również o 

5)'I11bolikę. Od września 
1993 roku posiada swoje 
logo autorstwa Andrzeja 
PawIusa od października 
1997 szczyci się swym 
sztandarem, którego fun
datorem był zarząd gmi
ny, a także Statuetką "Be
ne Meritus", którą Kapi
tuła przydziela zasłużo

nym dla rozwoju szkoły. 
Dysponując Aulą Forum 
szkoła była organizato
rem spck1akli muzycz
nych teatralnych i kaba
retowych, udostępniała 
także swą scenę do realiza

cji wielu uroczystości szkolnych i śrcr 
dowiskowych. Sama była inicjatorem 
kilku znaczących dla środowiska sesji 
popularnonaukowych. 

Efektem pracy uczniów i nauczycie
li są ich ukresy. Do tych najbardziej 
pr tiżowych należą: uczestnictwo 
uczniów w finałach centralnych olim
piad przedmiotowych oraz w mistrzo
stwach Polski w różnych d)ocyplinach 
sportowych. 
Są jednak także zadania, które zr6ż

nych przyczyn nie zostały zrealizowa
ne. Prawdziwą "piętą Achillesową" 
jest brak bloku żywieniowego oraz in
ternatu, czyli dwóch pozostałych do 
wybudowania obiektów szkolnych. 

Brak w artykule szczególów o indy
widualnych sukcesach uczniów i szka. 
ty, o \vszystkich zy..ycięstwach i poraż
kach, brak konkretnych nazwisk. Wy- ' 
nika to z ograniczeń redakcyjnych, 
choć bez wątpienia jest w historii 
szkoły wiele osób i wydarzeń, które 
odegrały w niej znaczącą rolę. WSCjSt
kie z nich zostały uwiecznione w kro
nikach szkolnych oraz publikacji "Od 
zarania do dziś" wydanej w 1997 roku 
z okazji XXV -lecia Uceum Ogólno
kształcącego. 

Wszystkich zainteresowanych odsy
łamy do źródeł. 
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DItGa do łabJ 
Konrad Kaptur 

Na posiedzeniu Rady Powiatu w 
Polkowicach dnia 17 września 
2002 roku podjęto uchwałę o usta
nowieniu projektów wzorów herbu 
i flagi Powiatu Polkowickiego. 
Uchwała ta zwieńczyła kilkumie
sięczne starania zarządu powiatu 
mające na celu podarowanie Po
wiatowi Polkowickiemu herbu i 
flagi. 

kumentowa
nym doświad

czeniem w za
kresie wykony
wania tego ro
dzaju prac 
oraz przedsta
wić projekt na
wiązujący do 
hi torycznej 

Z i nicjalywą oglo-
zenia konkursu w 

sprawie wykonania 
projektów herbu i fla-
gi wy tąpił zarząd. 

Na po iedzeniu w 
dniu ] 9 czerwca br. 
podjął on decyzję o 
ogłoszeniu właściwe
go ko'nkursu, wylania
jąc jednocześnie ko
rni je;:, na czele której 
taną! wiccstarosla 

Grzegorz Przybecki. 
Podczas tego ame

go posiedzenia przyję
to regulamin konkur-

puścizny zie
mi Powiatu Polkowic
kiego. Ostatecznie do 
konkursu zgłosiły się 

trzy podmioty, po
'ród klórych Komisja 
wyłonija, na posiedze
niu dnia 9 wrze'nia 
br., wykonawcę dzieła 
- pana Michała Marei
niaka-Kożuchowskic
go - artystę plastyka, 
heraldyka. 

- Przy podejmowa
niu decyzji o tym, któ
ry z podmiotów biorą
cych udzial w konkur-
ie tanie ię jego 

... _____ .,.._._---..., zwycięzcą 
kierowaliśmy 

wiono, że w prasie 
ogólnopolskiej zosta
nie umieszczone ogło
szenie informujące o 
konJmr ie. Ponadto 
zdecydowano że, ze 
względu na wyjątkowy 
charakter zamówienia, 
zostaną rozesłane za
wiadomienia do zain
teresowanych osób i 
instytucji. Uczestni
kom konkursu posta
wiono wysokie wyma
gania. Każdy z nich, 
poza tym, że musiał 

posiadać wiedzę i 
uprawnienia do wyko
nywania prac heral
dycznych, winien rów
nież wykazać się udo-

ię przede 
w zyslkim 
kryteriami 
formalnymi. 
Każdy z na
desłanych 
projektów 
musiaJ być 

zgodny z za
adami heral

dyki i weksylo
logii. Ważne byJo 

również, czy projekt 
uwzględnia historycz
ne walory naszego te
renu oraz zawiera ele
menty wspólczesne, 
tożsame z Powiatem 
Polkowickim.- powie
dział starosta Marek 
Tramś. - Projekty pa
na Marciniaka - Ko
żuchowskiego były w 
mojej opinii najlepsze 
dlatego opracowane 
przez niego wzory zo
staly przedstawione 
radzie powiatu. Obec
nie uchwala wraz z 
projektem herbu znaj
duje się w Komisji_ 
Heraldycznej działa

jącej przy MSWiA -
kończy starosta, Ma
rek 1tamś. 



6 www.polkowice.pl 

Kronika kryminalna 
Dyżurnego poli

cji poinformowano 
telefonicznie, że w 
jednej z polkowickich 
dyskotek podłożona 

jest bomba. Nieznany 
rozmówca powiado
mił, że ładunek wy
buchnie za 20 minut. 
Z rejonu dyskoteki 
ewakuowano około 

300 o ób. Funkcjona
riusz grupy minersko 
- pirotechnicznej 
sprawdził lokal. Ła

dunku nie znalezio
no. Polkowiccy poli
cjanci prowadzą po
stępowanie w celu 
ustalenia sprawcy. 

Nieznani spraw
cy włamali się do ma
gazynu zbożowego. 

Skradli cztery tony 
owsa i tonę p zenicy 
o wartości 2 tys. zł. 

-
.,Zatrzymano 36 -

letniego mieszkańca 

Polkowic, który bę

dąc w stanie nietrzeź
wyro prowadził aroo
chód marki BMW. 
U taJono, że miał po
nad 1,5 promila. 

-Na skrzyżowaniu 
dróg nr 3 i nr 12 kie

rujący samochodem 
marki fiat tico nie za
trzymał się przed 
znakiem stop i ude
rzy~ w prawidłowo ja
dącego fiata 125 p. 
Ten z koJei zderzył 

się z volk wagenem 
polo, który wpadł na 
poloneza. Nieostroż
ność jednego z kie
rowców doprowadziła 
do kolizj i czterech 
samochodów. Dwie 
ranne osoby odwie
ziono do szpitala. 
Kierowcy byli trzel
wi. Komenda prowa
dzi postępowanie w 
tej sprawie. 

Monika Szatkowska 

Policyjny 
telefon 

zaufania 

8463306 

Polkowice 

Ściągnąć kapitał 
Konrad Kaptur 

We wrocławskim hotelu .. Mercure - Panorama" odby
ła się I Konferencja Dostawców Przemysłu Motoryza
cyjnego ..AUTO FORUM 2002". Inicjatorem tego 
przedsięwzięcia był marszałek województwa dolnoślą
skiego, Emilian Stańczyszyn oraz finna VOLKSWAGEN 
Motor Polska Sp. z. o. o. Drugiego dnia imprezy 
uczestnicy odwiedzili w Polkowicach miejscową fa
brykę Volkswagena. 

burmi trz Wiesław Wa
bik. Thmatyka wystąpień 
w ramach konferencji 
oscylowała wokół zagad
men związanych ze 
w pół pracą transgranicz
ną ze szczególnym pod
kreśleniem roli jaką tego 
rodzaju kontakty odgry-

Spotkania dostawców podzespołów 
i części dla przemysłu motoryzacyjne
go po raz pietwszy odbyły się przed 
dwoma laty, Dziś mają już stosunko
wo bogatą historię. W 2000 roku z 
inicjatywy prezesa Volkswagena, 
prof. dr Burkharda Welkenera i ów
czesnego burmistrza Polkowic, Emi
liana Stańczyszyna doszło do pietw-
zego spotkania w Polkowicach. W 

tym roku postanowiono przenie' ć 
imprezę do Wrocławia i nadać jej 
rangę konferencji regionalnej. Hono
rowym patronatem "Auto - Forum 
2002" we Wrocławiu objęło Minister
stwo Gospodarki, wśród uczestników 
byli tak znamienici goście, jak: prof. 
Jan Koch z Wrocławskiego Centrum 
Transferu Technologii. dr Peter ObI, 
Konsul Generalny Niemiec, czy dr 
Ryszard Gibuła, Prezes Zarządu Le
gniclciej Specjalnej Strefy Ekono
micinej. Uroczystego otwarcia, poza 
wspomnianymi wcześniej, marszał
kiem Stańczyszynem i prezesem Wel
kenerem dokonał wiceminister go
spodarki Maciej Leśny. Nie zabrakło 
również przedstawicieli powiatu i 
gminy Polkowice. W obradach 
uczestniczyli staro ta Marek 'framś, 
wicestaro ta Grzegorz Przybecki oraz 
burmi trz Stanisława Bocian i wice
burmistrz Wiesław Wabik. - Zada
niem konJ'erencji byJa prezentacja 
walorów inwestycyjnych DoJnego 
Śląska. Chodzilo o to, by pokazać po
tencjalnym inwestorom zagranicz
nym, że jest to region, w którym WBI

to inwestować - powiedział nam wice-

wają w procesie integra
cji Polski ze strukturami Unii Euro
pej kiej. Wielu prelegentów podkre
'lało, że niezwykle ważna dla przy
szłości iąwestycji zagranicznych na 
Dolnym Sląsku jest aktywność samo
rządów lokalnych, które mają decy
dujący głos w kwestii pozyskiwania 
kapitału zagranicznego. W tym kon
tekście Polkowice tawiano za wzór 
współpracy między samorządem a 
dużym inwe torem zagranicznym z 
branży samochodowej. 

Drugiego dnia imprezy goście od
wiedzili polkowicką fabrykę Volkswa
gen Motor Polska sp. z o. o. by prze
konać się, ż~ opłaca się inwestować 
na Dolnym Sląsku, że ten region jest 
miejscem, w którym władzom samo
rządowym zależy na nawiązywaniu 
wspólpracy z partnerami z zagranicy i 
pielęgnowaniu kontaktów już nawią
zanych. - Rado cią i dumą napawa 
mnie lakt, że Po/kowice pokazywano 
jako wzór wspóJpracy pomiędzy sa
morządem a firmami zagranicznymi. 
Mam nadzIeję, że dzięki tego rodzaju 
spotkaniom uda nam się w przyszfo
ści ściągnąć do PoJkowic nowych in
westorów i stworzyć ludziom dodat
kowe miejsca pracy - zakończył wice
bunnistrz Wabik. 
Odwiedzający Polkowice uczestnicy 

konferencji mogli się przekonać na 
własne oczy, jak wygląd wzorcowa 
współpraca. Z całą pewnością nawią
zane podczas imprezy kontakty za
owocują w przyszłości kolejnymi in
westycjami w naszym regionie. 

hcieć to móc 
Można narzekać, że .nic się nie robi- albo samemu wziąć się do ru- _ 
boty. Tak właśnie zrobili działacze samorządowi i strażacy w Gawo-
rzycach. 

Kamil Ciupak:. radny powiatowy j Jacek Swagrzyk, prezes 
,u~u"~r",,v"'J'pn,' "Gmina Gaworzyce Naszym Domem" jeszcze 

mieSięcy temu wpadli na pomysł, by pomóc strażakom wy-

Ważne tematy 

Powiat polkowieki 

Weterani 
walk 
Monika SZ<:J.tkowska 

W Polkowicach odbyło się pierw
sze powiatowe spotkanie komba
tantów i podopiecznych powiatu 
polkowickiego. 

Na wniosek 
tarosty i prze
wodniczących 
Gminnych Kół 

Podczas uroczystości 

wyróżniono dwunastu 
kombatantów patentem 
"Weterana Walk o Wol
ność i NiepocUegłość Oj
czyzny", w tym jednego 
pośmiertnie. Wyróżnie

nia wręczyli marszałek 

Emilian Stańczyszyn i 
starosta Marek 'Iłamś' 

- Jestem zaszczycony 
tym wyróżnieniem - po
wiedział Kazimierz Dą
browski, jeden z uhono
rowanych. - W czasie 
wojny walczyliśmy o nasz 
kraj, a dzisiaj milym ge
stem jest takie "YTÓżnie
nie -dodał.. 

Dla kombatantów wy
stąpił mlodtieżowy re
spół Brevis Horea, Ze
spół Orkiestry Dętej z 
Przemkowa oraz dzieci z 
kola recytatorskiego z 
Zespołu Szkół. 

Wiceprzewodniczący 
Rady Kombatanckiej J6-
zef Michalak złożył ser
deczne podziękowania 

na r~ Marka 'Iłamś, 
starosty powiatu za zor
ganizowanie tej. uroczy
stości. 

Kombatanckich 
ppłk Zbigniew Mazurek, 
komendant WICU z Gło
gowa awansował do top
nia sierżanta siedmiu 
kombatantów. 

Przypomnijmy, że idea 
powstania Rady Komba
tantów pojawiła się już 
ubiegłym roku. Oficjalnie 
radę utworzono kilka 
miesięcy temu. Głównym 
celem było docenienie lu
dzi, którzy tyle zrobili dla 
naszego kraju, przede 
wszystkim pomoc im i ich 
rodzinom. 
Wytóżnienl patentem ~Weterana 
Walk o Wolność i Niepodległość 
Ojczymy": 
Jan Bak 
Mieczysław Pnczkowski 
Michał Paterak 
DymitT Peregryn 
Wlad)'l'ław Rataj 
Stanisław Szkołnicki 

Eugc.miUSL Kwiatokowski 
Ka:tirnicr~ Dąbrowski 

Franciszek ŁaszcW'\ki 
Maci~j azar 
StallL,ław Widera 
Pośmiertnie: 

Ctc.sław Krac 
Awansowani do stopnia sictŻanta: 
Piotr Borowiecki 
Józef Bugiera 
WlOccoty Blaików 
Mieczysław Lemm.<ki 
Thdcu»l MiclniCluk 
Zdtisław Raslawski 
Stanisław Thnrdowski 

lpo 

Kamil Ciupak i Jacl!k Szwagrzyk 
na siebie odpowiedzialno ~ ć za kafel 
wanie. szpachlowanie. malowanie 
wymianę gniazd elektrycznych j drZ\\ 

~_.:ł kuchni. Załatwili maleriały i zapłacili fa
chowcom . 

.,..LIL_..-:-_,...I Sabina Lipiec 



/ 

Rek/ama www.polkowice.pl 7 
Reklama opłacona pr z e z Fundu sz Wyborczy KW OSB 

~fl~l- OGÓLNOPOLSKI I SOJUSZ 
__ \ BEZROBOTNYCH I ~ KOMITET WYBORCZY OGÓLN POLSKIEGO 

SOJUSZU BEZROBOTNYCH 

Beata Agnieszka Chorąży-Ryszko 
Jedyna kobieta w Polsce stojąca na czele partii poIilycznej • OS8. 

Kandy alka do Rady Gminy Polkowicach 

(ul. Górników, Kolejowa, Upowa, 3 Maja, Mie "ans, Ratowników, Sztygarska) 

___ KW_ O"""""""'-S ___ B----.-,== ___ S_TRZAt W 
32 lata, kształcenie wyisze, m żatka, 
matka; p~ wadzi własn firmę, zodiakalny 
L ko z charyzmą. 

• 

• 
• 

• 

IE lEJ RZECZY I • 

Jedyna na terenie byłego województwa legnickiego kobieta - Radna Sejmiku 
Dolnośląskiego, najwyższej jednostki samorządu terytorialnego w Polsce. 

Członek Komisji Rewizyjnej i Komisji Ochrony Środowiska Sejmiku Dolnośląskiego. 

Zaangażowana w walkę z problemem bezrobocia od 1998 roku: 

24 lutego 1999 roku rejestruje organizację pod nazwą Ogólnopolskie 
Stowarzyszenie Bezrobotnych (OSB) 

13 grudnia 2001 roku w sądzie w Warszawie rejestruje Ogólnopolski Sojusz 
Bezrobotnych, pierwszą w Polsce partię polityczną broniącą interesów ludzi ,/ 
bezrobotnych i zagrożonych bezrobociem. 

W ciągu killru miesięcy stworzyła struktury OSB w Lubinie, Chocianowie, Chojnowie, Gaworzycach, 
ŚCinawie, Rudnej, w powiecie legnic!Qm, we Wrocławiu. na terenie b. woj. wałbrzyskiego i w wielu 
innych miejscowościach na Dolnym Sląsku i w Polsce, skupiające obecnie kilka tysię.:y o ób. 

Członkami OSB są nie tylko bezrobotni, ale także młodzież. studenci, pracujący, emeryci, 
pracodawcy i wszyscy, którzy utożsamiają się z problemem bezrobocia. 

KONSEKWENTNA W DZIAŁANIU, DOŚWIADCZONA W PRACY SAMORZĄDOWEJ 
- DLATEGO WARTO JEJ ZAUFAĆ. 

Zapraszam do współpracy wszystkie osoby, które podobnie jak ja uważają, że bezrobocie je t tym, 
co zabiera człowiekowi godność i zabija w nim chęć do życia. 

Zrobi, wszystko, aby powstały nowa miejsca pracy dla Polkowlmnl 

przewodnicząca OSB: ~ł... (A~ -~ulo 

Kontakt 0600 556 940, adres internetowy www.osb . neł.pl. 

1Pll' a ~11~[u N ®~OO t!lO~ lP®a[!w\WO®~ 
Zmniejszenie bezrobocia l rozwój rynku pracy musi stać się pro
blemem nr 1 dla samorządu gminy i powiatu polkowickiego. 
Aby ten ceł osiągnąć należy: 

1. Dostosować sy tern kształc~nia na poziomie 
zasadniczym, średnim i wyższym do potrzeb 
rynku pracy . 

2 Na bazie KGHM Polka Miedź S.A. rozwinąć 
na terenie gminy Polkowice inwe tycje poza 
miedziowe związane z przetwarzaniem miedzi 
i srebra. 

3. Pozyskać dla Polkowic inwestorów dających 
nowe miejsca pracy dla kobiet. 

4. Postawić na rozwój małej przedsiębiorczości, 

zwłaszcza w sferze usług i produkcji. 
5. Utworzyć gminny fundusz poręczeń 

kredytowych dla wchodzących na rynek 
małych i średnich przedsiębiorstw. 

6. Powołać w Polkowicach tzw. Centrum Pracy 
dla osób bezrobotnych poszukujących pracy 
z 3 zespołami konsultantów ds. zatrudnienia, 
pomocy socjalno- bytowej j organizowania 
własnego biznesu. 

7. Utworzyć specjalistyczny punkt doradztwa 
pod nazwą Polkowickie Miasteczko Zawodów. 

8. Utworzyć w Polkowicach punkt informacji 
gospodarczej o pomocowych programach 
rządowych i unijnych dla małych i średnich 
przedsiębiorstw. 

9. Uruchomić w telewizji lokalnej cykliczny 
program Giełda pracy, giełda szans 
prezentujący oferty pracodawców j fachowe 
porady dla poszukujących pracy. 

10. We współpracy z Fundacją Barka utworzyć 
na terenach wiejskich tzw. spółdzielnie pracy 
dla osób o niskich kwalifikacjach. 

11. p o s t a w i ć n a r o z w Ó j b u d o w n i c t w a 
mieszkaniowego(budownictwo indywidualne, 
developerskie, spółdzielcze, socjalne, 
komunalne, TBS). 
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Jednym 
Zarząd 

Rejonowy 
Polskiego 
Związku 

Emerytów, 
Rencistów 

1 Inwąlidów w Polkowi
cach organizuje spotka
nie z Emilianem Stań

czyszynem, marszałkiem 
województwa. 

Monika Szatkowska: 
- Kiedy i w jakim celu 

Zarząd organizuje spo
tkanie? 

Maria Rubiś - Urba
niak, przewodnicząca 

Zarządu Rejonowego 
PZERil: 

- Spotkanie odbedzie 
ię 16 października 

o godz. 16.00 w stol6wce 
Ośrodka Pomocy Spo
lecznej w Polko wicach. 
Tematem będzie "Ro
zw6j Gminy Polkowice. 
a wsp6fpraca z Unią Eu
ropejską" . Dowiemy ię, 

jakie korzy ci przyniesie 
emerytom i rencistom 
wejście do Unii Europej
skiej. Czego mogą się 

spodziewać i na co mogą 
liczyć. Serdecznie zapra
szam emc.ryt6w, renci
stów i inwalidów, Ponad
to będzie poruszana 
sprawa budowy Domu 
Spokojnej Starości. 

Coł cię ~ _~, cIasz się 
_~~1 

Iba!"nas 
od poriadIiałII " liłtI» 10.00 - 12.00 
nasz 1IIWoo: 749 łiO 03 
l8IIIna: 724-97·21 
~~ 
lIhs: illl)1Jet 19 

9-101 PabM:e 

słowem 
Gimna-

7Jum Pu-
bliczne z 

~ 
IX> raz drugi 
blene 

udzjał w turnieju telewizY.i
nym ,,Krzyżimka 13- lat
koo" emitowanym w1VP2 

Sabina Iipec: 
-~~m 
'fUIIlrJJje? 
Małgmta WakzIk, dyrek

ta gimnazJum: 
- TI71' lata temu Slknfę re

prezrnto.vaI Jakub Jooiec. 
lłjgmI~~ 
~ nad .l11OllI:m i cIrrX.>re 
lqxminki dla !iebie, ~ 
dJa klasy i ~ koo1[lI
terrMe dJa Slkriy. 

P1UxJc.v,llBl1y się cbl'lf.. 

dlieć. OJ~~ ~1 
.mrem, ale aganillItOlZ)' ooIą. 
~tobyJankąxxlzianka 

We/u ~vd!daJo~~ 
lKbiaJW,~_': dJat& 
fJJ pI2tprrmadl17Nl1y &'l.'OIne 
eliminacj.! ~ j?.KaIaJ2y. 
naBm3:Jakv~tl 00 
\.\7txt'lW18, 00 tam nBgI}wdo/ 
Pi program. ~ na 
~Iki "'J']nkk Eunika fu. 
cOak. A:z3ljm w~ m
na ~ lmtll :J) ~ 
dnriyna kiJiaJjąca kt(m pIZy 
dal?jizwiedzigrnadnwrrJaw
skiej telewizji. 

Na razk nie m~ tmJ.Jinu 
enJi<ii JXtW11n1.L 

w następnym III
merm prmczyIacie O: 

eotwaniJ nowej hal 

spodDwej 

W Chocianowie 
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Polkowice 

Dobry 
duszek 
Monika Szatkowska 

Zarząd Polkowickiego TBS pod
czas Święta · Budowłanych wrę
czył podziękowania dla Mariusza 
Gnycha .. Dobrego Ducha- osiedla 
Centrum. 

zawsze chętnie i 
bezinteresownie 
pomaga miesz
kańcom - mówi 
Zdzisław Sta-

Był on pieIWSzym pre
zesem spółki PBM, ini
cjatorem wprowadzenia 
indywidualnych rozli
czeń mediów na o iedlu. 
- Propozycja nadania 
tego sympatycznego ty
tulu wyszJa od miesz
kańców. Mariusz Gnyci1 

rzyński, prezes 
PTBS. - Bardzo do
b1}'I11 pomyslem jest na
gradzanie osób, które 
robią coś dobrego - do
daje. 
Być może miesz

kańcy innych osiedli 
też wyróżnią kogoś 
takiego. 

Podz~owanle 

Za wykazaną WI1IŻfIWOŚĆ i szczodrobliwość, umożliwiającą 22 WJZeśnia 
2002 r. Realizację rocmic wrzeąniowych w ramach obchodów Swiato· 
wego Roku PokoJU, Wydział Programów Katolickich PSE .Polest" z sie· 
dzibą administracyj"4 we Wrocławiu składa serdeczne podziękowania: 

- zarządowi "Sitet:h~ Sp. z 0 .0 - producentowi akceso
riów samochodowych 

- Polkowiekiemu Towarzystwu Budownictwa Spolecznc-

go_ Januszowi Isztwanowi -właścicielowi PPH - U" J.Isz
twan" 

- Markowi J, okowo kiemu - właścicielowi Z. I.B. 
- Markowi Stallcry ZyllOWI - właścicielowi firmy 

Emark" 
" - Właścicielom Przedsiębiorstwa Budowlanego .,BUD -
Dom" .c w Głogowie 

- Zarządowi PH - P "Mercus" 
- Zarządowi PGM Sp. Z 0.0. 
- Zarządowi Polkówlckiego Konsorcjum Budowlanego 
- Kazimierzowi Janczakowi - właścicielowi piekarni "Jan-

czak" 
- Zarządowi Banku Spółdzielczego wc W, chowie - od

dział w Polkllwicacb 
- Państwu Kok010wsk.im i wierzowslJm - sp6łce pie

karniczej 
Orgallizator obchod6~ Adam Kord~ki za.w · zelką,P0m.oc 

i wsparCIe sldada tą drogą szczególne podZIękowarue kSlę
d:w prałatowi Marianowi Kopko, proboszczowi param p.w. 
Matki Bożej Królowej Polski w Polko ..... lcach oraz pań twu 
Machnow kim, właścicielom Zajazdu .. Adria" 

Informator 
Kulturalny 

PaIarIIcI: 
Kino 
" Ulo i stitch" - animowa
ny, rcz. Dean Deblois, Ch
ns Sanders, teoniny pro
. k" 
J1Ó~13 października, godz. 
16:00. 
" Faceci w Clemi 2 " - ko
media, reż. Bany Sanue
nielci ~k Thmmy Lee Jo
nes, Will Smith, tenniny 
pr?jeksji - 10, 11, 13 paz
CIziemika, godz. 18:00, 
20:00, 12 października, 
godz. 18:00. 
" Dzień świra" - komedia, 
reż. Marek Koterski, wyk. 
Marek Kondrat, Andrzej 
Grabowski, terminy pro
jekcji - 17,18,20 paźdZier
nika, godz. 18:00, 20:00. 
" Fanatyk" - ~chologic:z
no - obYczajowy, rez. Hen
ry Bean, wyk. RVan Go
sling, Swnmer Phoenix, 
te'!fiiny projekcji -18 paź
dziernika, godz. 22:00. 
Polkowice .,Nasze propo-

~~ęcy zespól piosenki i 
ruchu "Fantazja' . 
Kursy tańca towarzyskie
go. 
Warsztaty tańca afrykań
skiego 
Nauka tańca Break Dan
ce. 
Aerobik dla młodzieży i 
dorostych. 
Zajęcia pracowni mode
larskiej. 
Wokalny zespół folklory
styczny .,Jesienne róże". 
zabawy i zajęcia plastycz
ne dla dzieci, młodzieży i 
dorostych. 
Plastyczne Koło Terapii 
Zajęciowej dla niepelno
sprawnych. 
sekcja szachowa dla dzieci 
i dorosłych. 
Nauka Języka niemieckie
go dla dzieci. 
Sekcja fotograficzna 
Kółko infonnatyczne dla 
dzieci i młodzieży. 
,'obieżyświat" kółko tury
styczno - krajoznawcze d1a 
dzieci i młodzieży. 
15 października, godz. 8:00 
- Zielona Góra 
'YYjazd do 'Thatru Lubu
skiego im. L Kruczkow
skiego na spektakl ,,Jaś i 
~w.~ bilet 20 zl 
P :AWlENIA 
16 _ października, godz. 
10:00, 12:00 - Kino (Pol
kowicc) 
Entliczek - Pentliczek -
przedstawienie teatralne 
Ola dzieci z rrzedszkoli, 
klas "O '. I - I w wykona
niu aktorÓ\.v z Jel nio~ór
skiego Teatru AnimaCJi. -
bilet 5 zł. 
17. _ paź~iemika, godz. 
10.00, 12.00-Aula Forum 
( ZesDÓł Szkół) 
~t.ka, córka diabła 
albo zakochany pajac, 
przedstawienie teatralne 
dla dzieci z klas m - IV w 
wykonaniu aktorów Th
atru Lalki i Aktora z Wał
brzycha. - bilet 5 zł. 
KONCERlY 
19 . października, goclz. 
19:00 - Kino (potkOWlce)
Edyta Geppeń - Recital 
2002. 
Bilety w cenie: 26 zł, zbio
ro~ - 23 zł, w dniu kon
certu - 30 zł do nabycia w 
Domu Kultury i w Kinie. 

Na stałe, podzipkowania 

Pogotowia 
Oepłowni:ze 993 
~ 992 
Energetyczne 991 
Wocbciągowe 995 
Ratunkcme 999 
Połicja 997 
Straż Miejska 986 
StrdŻ Pożarna 998 

ApIIId 
PoIkowice 
ul. Kominka 5a 
tel 749-98-70, 
ul. Moniuszki 3a 
tel 845-17-11, 
uj. Skalników 4 
tel. 845-23-91, 
ul. Kominka 7 
tel. 746-08-42, 
ul. Browarna 14 
tel. 847-4fr17 
ul. 3- go Maja 16b 
tel. 724-95-80 
Grębodce 
uj. Głogowska 3 
tel. 831-54-71 
010cian6w 
uj. Wesoła 12 
teJ. 818-55-36 
ul. Żcromslciego 2 
tel. 818-55-54 
Prz.emk6w 
Pl. Wolności 12. 
teI. 31-93-25 
ul. Długa 3. 
leI. 831-97-13 
Radwanice 
uj. Przemysłowa 7. 
leI. 831-13-06, 
~ 
uj. Dwormwa 2(X! a 
tel831- 61-89 

Grupa AA 
potkania zamknięte: 

czwartki, pora zimowa godz. 
18, pora letnia godz. 19. 
Spotkania otwarte w ostat
nic czwartki miesiąca. 
Piwni::a OPS w RfuMhrl:l ul. 
~l. 

DyUyaplBk 

:rukr:Mi:e 
14.10-21.10 ul Browarna 14 
21. 1G-2B. 10 ul Skalnikćt.v 4 
Pr.Imlk6.v 
ul.:DIugl, 
tcl 831-97-13. 
sOO. 9.oo-15.m, 
nrll- 9.00-1100, 
Ii. \\bIrnU, 
teł. 831-93-25 
sOO. 8.00-15.00 

PosI6ł 
1aIII6_ 

Po/kowice 
&V-41-O) 

Lecznice dla 
zwierząt: 

Polkowice 724-94-52 
S45-06-66, 45-13-75 
Gaworzyce 831-62-24 
Radwanice 31-16--00 

831-19-16 
Chocian6w 818-52-15 

InfomacJe 
telefoniczna 
miej cowa 913 
zamiej. cowa 912 
biuro napru,\ 924 
zegarynka 926 
budzenie 917 
teL zaufania 988 
policyjny telefon zaufa-
nia 846-33-06 



Prezentacja 
zawodniczek 

CCC Aquapark 
Polkowice 

str. 11 

Kibice 

~ 

str.12 

Konkurs dla 

kibic6w 

koszyk6wki 

sir. 12 

Gazetę Koszykarską przygotowala Anna l l.' '''"I J Wydawnictwo ~ezpłatne 

Medal · się mote zdarzyć 
Z Krzysztofem Korsakiem, prezesem Orła Polkowice, rozmawia Grzegorz Szczepaniak ropejskich pu-

charach. 
- Do rozgrywek przystąpił z prawdziwego zdarzenia tak- - Dla nas to nie tylko obo-

niemal nowy zespół, nietrud- że ma olbrzymi wpJyw na to, wiązek, ale i za zciyt. Po raz 
no się więc domyślić, że po- co teraz gramy. pierwszy drużyna z Polko wic 
stawione zostały przed nim - A właśnie, nowe zawod- będzie reprezentować nasz 
nowe cele. W poprzednim se- niczki. Jak ocenia pan ich kraj na arenie międzynaro
zonie mieliście się znaleźć aklimatyzację w Polkowi- dowej. Uważam, że to olbrzy
w czołowej ósemce i tego cach? mie wyróżnienie i wydarze-
drużyna dokonała. O co wal- - Doskonale. Nie mam wąt- nie. Przywiązujemy do tych 
czycie w tym sezonie? pliwości, że odpowiada un at- pucharowych spotkań oJbrzy-

- O pierw. zą czwórkę. 

Transfery kijku świetnych za
wodniczek sprawily, że jeste
śmy o wiele mocniejsi i by/o
by nietaktem wobec kibiców 
zak/adanie innego scenariu
sza, niż walka o najwyższe ce
le. Nie chcemy jednak sta
wiać trenerów i zawodniczek 
pod presją, że muszą zdobyć 
medal Nie zapominajmy, że 
to je t tylko sport, a w sporcie 
nic nie jest do końca pewne. 
Uważam jednak, że czwarte 
miejsce jest absolutnie w na
szym za ięgu i slabszy wynik 
nie będzie sukcesem tej dru
żyny. 

- Był pan jednym. z najbar
dziej uważnych obserwato
rów zespołu CCC Aquapark 
w okresie przygotowawczym. 
Jak zmieniła się gra drużyny? 

- Zacznę od tego, że zosta
Ja wykonana olbrzymia pra
ca. Trener Wojciech Spi acki 
jest pod każdym względem 
pert'ekcjonistą i zawsze cze
goś mu je zczc brakuje, 
z czegoś jest niezadowolony. 
Tym niemniej widać go/ym 
okiem. że ilą tej drużyny bę
dzie kolektyw. To jest dl'lży
na a nie zlepek ind}widual
no ~ ci. Te dziewczyny chcą 

grać, a w dodatku bardzo od
powiada im to, że mogą grać 
w takim kladzie. To się da 
od razu zauważyć. My~Ję, że 
ze :pól poprawil grę w obro
nie. FaJ...-r. że pojawila"iię 
Agnie zka Palka, czyli center 

mosfera miasteczka, dobrze 
się czują w.~Tód nas, na k3.Ż
dym kroku odbierają dowody 
sympatii ze strony wie zkań
ców i kibiców. To widać po ich 
zaangażowaniu w pracę, po 
:po obie gry, po tym jak ze so
bą rozmawiają. To jest praw
dziwy kolektyw. Pyta pan o 
"nowe zawodniczki", 
a takich po prostu nie ma. Nie 
ma podziału .,' taTe" - "nowe". 
Stanowimy jedna całość. 

- Drużyna będzie miała w 
tym roku dodatkowe obo
wiązki, bo czeka ją start w eu-

K!zySZ1of Korsak l yncm 

mią wagę. To wielkie wyzwa-
nie. 

- Czy podołacie mu pod 
względem sportowym? 

- Myślę że nie mamy się 
czego obawiać i nie popada
my w żadne komplek y. Je
ste.~my debiutantami ale .na
wet najmocniejsza w naszej 
grupie drużyna z rosyjskiej 
Samary nie będzie miaJa 
z nami Jatwej plzeprawy. 
Zdajemy obie sprawę z kla
sy tej drużyny i z faktu, że jest 
to faworyt naszej grupy, ale 
latwo skóry nie sprzedamy. 

- Na początek jedziecie 
właśnie do Rosji. Czy znane 
są już szczegóły tej wyprawy? 

- Wiemy wla.~ciwje wszyst
ko. Wyru zamy nad ranem 
26 października i po kilkugo
dzinnej podróży autokarem 
i amoJotem lądujemy w Sa
marze. Mecz odbędzie się 
wieczorem 30 października. 
Robimy wszystko, by do Pol-
ki, do Polko wic na bieżąco 

trafialy informacje o jego 
przebiegu. Powrót l1ajpraw
dopodobn iej 1 listopada. 
Trochę szkoda, że nie może
my inaugurować "Y tępów 
w pucharach w Polkowicach, 
ale też nie jest to powód do 
zalamywania rąk. 

- Czy kibice mogą się spo
dziewać równie okazałej 

oprawy spotk~ jak w ze
szłym sezonie? 

- Kibice są dla nas najważ
niejsi. W końcu to dla nich 
cala ta nasza ciężka praca. 
Oczywiście, że postaramy się, 
by oprawa meczów byJa na 
jak najwyższym poziomie_ 
Mamy nadzieję, że także ki
bice staną na wy. okości zada
nia i będą dopingować co 
najmniej tak wspaniale, jak 
w poprzedniej edycji rozgry
wek. Bardzo cieszymy się, że 
powstał olicjalny klub kibica. 
Wierzę, że jego czlonkowie, 
podobm'e jak wszy cy kibice, 
sprawią, że mecze CCC Aqu
aparku będą najwspanialszy
mi świętami. 

- Jaka drużyna jest fawory
tem ligi? 

- Nasza i tylko od na zale
ży, czy wszyscy będą tak my
śleć. Groźne będą na pewno 
mi trzynie Pol ki z Gdyni 
i o ich detronizację będzie 
niezwykle trudno. ale w spo
rcie nie ma rzeczy niemożli
wych. 

- Dziękuję za rozmowę. 
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Jednym 
Zarząd 

Rejonowy 
Polskiego 
Związku 

Emerytów, 
Rencistów 

i Inwalidów w Polkowi
cach organizuje spotka
nie z Emilianem Stań

czyszynem, mar załkiem 
województwa. 

Monika Szatkowska: 
- Kiedy i w jakim celu 

Zarząd organizuje spo
tkanie? 
Maria Rubiś - Urba

mak, przewodnicząca 

Zarządu Rejonowego 
PZERil: 

- Spotkani odbędzie 

lę 16 października 

o godz. 16.00 nr stolówce 
Ośrodka Pomocy Spo
leeznej w Polkowicach. 
Tematem będzie "Ro
zwój Gminy PoJkowicc, 
a wsp6lpraca z Unią Eu
ropejską tf. Dowiemy si~, 

jakie korzyści przyniesie 
emerytom i rencistom 
wej'eie do Unil Europej-

I skiej. Czego mogą ię 

spodziewać j na co mogą 
liczyć. Serdecznie zapra
szam emerytów. renci
stów i inwalidów. POllad
to będzie poruszana 
sprawa budowy Domu 
Spokojnej Starości. 

Cot cię dnrM.je, .. cazy, - sę 
podI8ć"'~? 
~d!1IIS 

od ptriIIIiiłu d!1Ji1Itu 10.00 - 12.00 
_*7496003 
r6nI: nł·97·21 

Holi: ~ 
lIhs: tL~ 19 

5S-101 PfłDwEe 

słowem 
Gimna-

7JumPu
blicme z 

~ 
IX> raz drugi 
bierze 

udzial w turnieju te1ewiz)j
nYIn ,,I<rZYlfJWi<a 13-- lat
k{"y" emitowanym w 1VP2 

Satina I..irix: 
-~~i> 
fIJIIIrJJfll 
Małgrzala Wakz!k, dyrek

ta: girnna7jum: 
- Tar Jata temu ~ Je. 

prea.'llta.va! Jakub .Jookc 
~~~\e 
~ nad llXizcm i ctrr.me 
tpminki dla gelic, skxI}u.e 
dJaklao/i~Ja kanpJ
teIrnedla~ 

~ słr cbl'k
~ Q) ~ nagnxJą ljru 

rnzan.aJe~ą 

ŻL'o/tobyL1~ 
WŁ'iu UClJJi],v drillo ~ 

ud?iaJw ,~': cDate
f!J ~1j'szkolne 
eJinJinoc}:'. lij.gmla j? KaIaIZy
na &m. Jako.nan~ 00 
Wm::Jaw.n rotEm ~ 
j;S program, p:jxJl1la 118 

wSlelki ~~ Eunika 1łr 
cDak. JWJ IJm w studru cbx
na ~ IJaSI!a 30 acdxJwa 
~ kOO!iąca. kt{ra prz), 
d.<a7jiz..Wedlignacb ool1all'-
9dej teJewilji 

Na ratienie ~ t.emJinu 

w rm1ępnym 00-

merze przeczyIacie O: 

·olwarcIu nowej hal 

sportowej 

W Chocianowie 
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Polkowice 

Dobry 
duszek 
Monika Szatkowska 

Zarząd Polkowiekiego TBS pod
czas Święta · Budowlanych wrę
czył podziękowania dla Mariusza 
Gnycha .Dobrego Ducha" osiedla 
Centrum. 

zawsze chętnie i 
bezinteresownie 
pomaga miesz
kańcom - mówi 
2Jd2jsłavv Sta-

Był on pierwszym pre
ze em spółki PBM, ini
cjatorem vvprovvadzenia 
indywidualnych rozli
czeń medióvv na osiedlu. 
- Propozycja nadania 
tego sympatycznego ty
tulu wysz1a od miesz
kańców. Mariusz Onych 

rzyński, prezes 
PTBS. - Bardzo do
brym pomys1em jest na
gradzanie osób, które 
robią coś dobrego - do
daje. 
Być może miesz

kańcy innych osiedli 
też vvyróżnią kogoś 
takiego. 

Podziękowanie 

Za wykazaną Wf8Żf1WOŚĆ i szczodrobliwość. umożliwiaiącą 22 WjZeśnia 
2002 r. Realizację rocznic wrzeąniowych w ramach obchodów Swiato
wago Roku Pokoju, Wydział Programów Katolickich PSE .polesr z sie
dzibą administracyjną we Wrocławiu składa serdeczne podziękowania: 

- zarządowi "Sitecb" p. z 0.0 - producentowi akceso
r iów samochodowych 

- Polkowiekiemu Towarzystwu Budownictwa Społeczne-

go_ Januszowi I ztwanowi - wla~cicielowi PPH - U" J . Jsz
twan" 

- Markowi Jankow, kiemu - właścicielowi Z. l.B. 
- Markowi tańczyszynowi - właścicielowi firmy 

"Emark" 
- Wla cicielom Przedsiębiorstwa Budowlanego "BUD -

Dom" .c w mogowie 
- ZarządOWI PH - P "Mercus" 
- Zarządowi PGM Sp. Z 0 .0 . 
- Zarząd wi Polkówlckiego Konsorcjum Budowlanego 
- Kazimierzowi Janczakowi - właścicielowi piekarni ,,Jan-

czak" 
- Zarządowi Banku Spółdzielczego wc W chowie - od

dLial w Polk(lwicacb 
- Państwu Kokotowskim i ŚWierzowskim - spółce pie

karniczej 
Organizator obchodów Adam Kord. ki za w zdką pomoc 

i w parcie 'klada tą drogą zczególne podziękowanie księ
dzu pmłatowi Marianowi Kopko, proboszc:lowi parafii p .w. 
Matki Bożej .Królowej Polski w Polkowicach onu państwu 
Machnow kim, właścicielom Zajazdu ~ Adria" 

Informator 
Kulturalny 

PaIDwII:e:: 
Kino 
" lilo i stitch" - animowa
ny, rez. Dean Deblois, Ot
os Sanders, terminy pro
. k" 10 ~t; października, godz. 
16:00. 
" Faceci w czerni 2 " - ko
media, rei Bany Sonne
nield, wyk. lOromy Lec Jo
nes, Will Smith, terminy 
p~jek9i - 10, 11, 13 paz
Oziemika, godz. 18:00, 
20:00, 12 października, 
godz. 18:00. 
" Dzień świra" - komedia, 
rei Marek Koterski, wyk. 
Marek Kondrat, AndrZej 
Grabowski, terminy pro
jekcji - 1718,20 paźdZier
nika, godz. 18:00, 20:00. 
" Fanatyk" - psychologicz
no -obyczajowy, rez. Hen
ry Bean, wyk. Ryan Go
sling, Summer Phoenix, 
teJ:?liny projekcji - 18 paź
dziernika godz. 22:00. 
Polkowice ,,Nasze propo-

~~ę9' ze pół piosenki i 
mchu ,,Fantazja". 
Kursy tańca towarzyskie-

baty tańca afrykań
skiego 
Nauka tańca Break Dan
ce. 
Aerobik dla młodzieży i 
dorosłych. 
Zajęcia pracowni mode
larskiej. 
Wokalny ze pól folklory
styczny ,,Jesienne róże". 
bbawy i zajęcia plastycz
ne dla dzicc~ młodzieży i 
doroslych. 
Pla5tyczne Kolo '!Crapii 
Zajęciowej dla niepełno
sprawnych. 
Sekcja szachowa dla dzieci 
idorostych. 
Nauka języka niemieckie
go dla dzieci. 
Sekcja fotograficzna 
Kółko infonnatyczne dla 
dzieci i młodzieży. 
.• Obi~wiat" kółko tuJy
styczno - krajoznawcze dla 
dzieci i młodzieży. 
15 października, godz. 8:00 
- Zielona Góra 
~azd doThatru Lubu
skiego im. L Kruczkow
skiego na spektakl ,,Ja ' i 
~kcr,;r bilet 20 zł. 

:AWIENJA 
16 aździemika, godz. 
10:cxf. 12:00 - Kino (Pol
kowicc) 
Entliczek - Pentliczek -
przedstawienie teatralne 
dla dzieci z przedszkoli. 
klas "O " I - n w wykona
niu aktorów z Jcleniog?r-
kiego Thatru Animagi. -

bilet 5 zł. 
17 . paździemika, godz. 
10:00; 12:00 - Aula Forum 
( ?-esp6ł Szkół) 
Aksamitka, córka diabła 
albo zakochany pajac. 
przedstawienie teatralne 
dla dzieci z klas ill- IV w 
wykonaniu aktorów '!C
atru Lalki i Aktora z Wał
brzycha. - bilet 5 zł. 
KONCER1Y 
19 . paździemika, godz. 
19:00-Kino (polkoWlcc)
Edyta Geppert - Recital 
2002. 
Bilety w cenie: 26 zł, wio
rowy - 23 zł, w dniu kon
certu - 30 zł do nabycia w 
Domu Kultmy i w Kinie. 

Na stałe, podzi,kowania 

PopMIa 
~ 993 
Gazowe 992 
Energet)cr.ne 991 
\\bdociągoY.o'e 995 
Ratunko>.ve 999 
R>łiqa 997 
Straż Miejska 986 
Straż Pctź.ama 998 

Apteld 
PoIkowire 
ul. Kominka Sa 
teJ. 749--98-70, 
ul. Moniuszki 3a 
tel. 845-17-11, 
ul. Skalników 4 
tel. 845-23-91. 
ul_ Kominka 7 
tel. 746-08-42, 
ul. Browarna 14 
tel. 847-46-17 
ul 3- go Maja 16b 
tel. 724-95-80 
Grębocire 
ul. GŁogowska 3 
tel. 831-54-71 
Cllocian6w 
ul. Wesoła 12 
tel. 818-55-36 
ul. Żeromskiego 2 
tel. 818-55-54 
~ 
Pl. Wo!nośLi 12, 
tel 831-93-25 
ul. Długa 3, 
tel. 831-97-13 
Radwanioe 
uJ. PrzemyslO\va 7, 
tel. 831- 13-06, 
Ga\mayce 
ul. Dworcowd 200 a 
tel. 831 - 61-89 

Grupa AA 
Spotkania zamknięte : 

ClW'anki pora zimowa godz. 
18, pom letnia godz. 19. 
Spotkania otwarte w ostat
nie czwartki miesiąca. 
Piwni:a OPSw ~ ul. 
l...iJn'.a l 
DyUyaplak 
~ 
14.10--21.10uLBrowama 14 
21.10--28.10 ul Skah1ikó.v4 
Pnm:Ików 
ulDługp. 

teJ. 831..J}]-13.. 
500. 9.00-15.00, 
rrlz.. 9.00-11.00, 
Fi-Wirdri. 
teŁ 83!~25 

rl>. &00-15.00. 

POIIIój 
tab6_ 

Polkowice 
~ 

Lecznice dla 
zwierząt: 

Polkowice 724-94-52 
845-06-66. 845-13-75 
Gaworzyce 831--62-24 
Radwanice 31-16-00 

31-19-16 
Cbocian6w 18-52-15 

Infomacje 
telefoniczna 
miejscowa 913 
zamiejscowa 912 
biuro napl'aw 924 
zegarynka 926 
huclzenie 917 
leI. zaufania 98, 
policyjny telefon zaufa-
nia 46-33-06 



Prezentacja 
zawodniczek 

CCC Aquapark 
Polkowice 

str. 11 

Kibice 

JXI11CICÓ2IMIVC 

str.12 

Konkurs dla 
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Gazetę Koszykarską przygotowala Anna O a Wydawnictwo ~ezpłatne 

Medal · się mote zdarzyć 
Z Krzysztofem Korsakiem, prezesem Orła Polkowice, rozmawia Grzegorz Szczepaniak ropejskich pu-

- Do rozgrywek przystąpił 
niemal nowy zespół, nietrud
no się więc domyślić, że po
stawione zostały przed nim 
nowe cele. W poprzednim se
zonie mieliście się znaleźć 
w czołowej ósemce i tego 
drożyna dokonała. O co wal
czycie w tym sezonie? 

- O pierwszą czwórkę. 

Transfery kilku świetnych za
wodniczek sprawily, że jeste
śmyo wiele mocniejsi i by/o
by nietaktem wobec kibiców 
zakladanie innego scenariu
sza, niż walka o najwyższe ce
le. Nie chcemy jednak sta
wiać trenerów i zawodniczek 
pod presją, że muszą zdobyć 
medal. Nie zapominajmy, że 
to jest tylko sport, a w sporcie 
nic nie jest do końca pewne. 
Uważam jednak, że czwarte 
miej ce jest absolutm'e w na
szym zasięgu i slab zy wynik 
nie będzie ukcesem tej dł'U
żyny. 

- Był pan jednym z najbar
dziej uważnych obserwato
rów zespołu CCC Aquapark 
w okresie przygotowawczym. 
Jak zmieniła się gra drużyny? 

- Zacznę od tego, że zo ta
Ja wykonana olbrzymia pra
ca. Trener Wojciech SpisacJd 
jest pod każdym względem 
perfekcjonistą i zawsze cze
goś mu je zcze brakuje, 
z czego' jest niezadowolony. 
Tym niemniej widać go/ym 
okiem. że silą tej drużyny bę
dzie kolektyw. To jest dT'Jży
na a nie zlepek indywidual
no' ci. Te dziewczyny chcą 
grać, a w dodatku bardzo od
powiada im to, że mogą grać 
w takim skJadzie. To się da 
od razu zauważyć. Myślę, że 
zespóJ poprawi! grę w obro
nie. FaJ.:t, że pojawila ię 
Agnie. zka Palka, czyli center 

~ 

z prawdziwego zdarzenia lak
że ma olbrzymi wpływ na to, 
co teraz gramy. 

- A właśnie, nowe zawod
niczki. Jak ocenia pan ich 
aklimatyzację w Polkowi
cach? 

- Do konale. Nie mam wąt
pliwości. że odpowiada im at-

mostera miasteczka, dobrze 
się czują w,'ród nas, na każ
dym kroku odbierają dowody 
sympatii ze strony mieszkań
ców i kibiców. To widać po ich 
zaangażowaniu w pracę. po 
sposobie gry. po tym jak ze so
bą rozmawiają· To jest praw
dziwy kolektyw. Pyta pan o 
"nowe zawodniczki", 
a takich po prostu nie ma. Nie 
ma podziwu" tare" - .,nowe'·. 
Stanowimy jedną caJo.~ć. 

- Drużyna będzie miała w 
tym roku dodatkowe obo
wiązki, bo czeka ją start w eu-

charach. 
- Dla nas to nie tylko obo

wiązek, ale i zaszczyt. Po raz 
pieIWszy drużyna z Polko wic 
będzie reprezentować nasz 
kraj na arenie międzynaro
dowej. Uważam, że to olbrzy
mie wyróżnienie i wydarze
nie. Przywiązujemy do tych 
pucharowych. potkań olbrzy-

mją wagę. To wielkie wyzwa
nie. 

- Czy podołacie mu pod 
względem sportowym? 

- Myślę, że nie mamy się 
czego obawiać i nie popada
my w żadne komplek y. Je
steśmy debiutantami, ale na
wet najmocnjejsza w naszej 
grupie drużyna z rosyjskiej 
Samary nie będzie miala 
z nami latwej przeprawy. 
Zdajemy sobie sprawę z kla
sy tej drużyny i z faktu, że jest 
to faworyt naszej grupy, ale 
latwo skóry nie sprzedamy. 

- Na początek jedziecie 
właśnie do Rosji. Czy znane 
są już szczegóły tej wyprawy? 

- Wiemy wlaściwie wszyst
ko. Wyru zamy nad ranem 
26 października i po kilkugo
dzinnej podróży autokarem 
i samolotem lądujemy w Sa
marze. Mecz odbędzie się 

wieczorem 30 października. 
Robimy wszystko, by do Pol
ski, do Polkowic na bieżąco 
trafialy informacje o jego 
przebiegu. Powrót najpraw
dopodobniej 1 Jistopada. 
Trochę szkoda. że nie może
my inaugurować lN)'stępów 
w pucharach w Polkowicach, 
ale też nie jest to powód do 
załamywania rąk. 

- Czy kIbice mogą się spo
dziewać równie okazałej 

oprawy spotkań, jak w ze
szłym sezonie? 

- Kibice są dla nas najważ
niejsi. W końcu to dla nich 
caJa ta nasza ciężka praca. 
Oczywiście, że postaramy się, 
by oprawa meczów by/a na 
jak najwyższym poziomie. 
Mamy nadzieję, że także ki
bice staną na wy okości zada
nia i będą dopingować co 
najmniej tak wspaniale, jak 
w poprzedniej edycji rozgry
wek. Bardzo cie zymy się, że 
powsta/ oficjalny klub kibica. 
Wierzę, że jego cz/onkowie, 
podobnie jak wszyscy kibice, 
sprawią, że mecze CCC Aqu
aparku będą najwspanialszy
mi świętami. 

- Jaka drużyna jest fawory
tem ligi? 

- Na za i tylko od na zale
ży, czy wszyscy będą tak my
śleć. Groźne będą na pewno 
mistrzynie Polski z Gdyni 
i o ich detronizację będzie 
niezwykle trudno, ale w po
Icie nie ma rzeczy niemożli
wych. 

- Dziękuję za rozmowę. 



Liga to priorytet 
Z Wojciechem Spisacidm, trenerem CCC Aquaparku, - / to jeszcze na wy-
rozmawia Anna Osadczuk. jeździe. Może ię więc 

- Ma Pan w zespole wiele gwiazd. 
Czy to nie jest problem, czy druży
nie nie grozi atomizacja i każdy bę
dzie ciągnął w swoją stronę? 

- Określenie gwiazdy jest nicco na 
wyrost. Są to na pewno olidne za
wodniczki, które będą się je zcze 
rozwijać i to jest ich największy 

atut. Nawet te, które grają w kadrze 
Polski nie są na razie pierwszopla
nowymi po taciami kad/y. Mamy 
więc. olidny zespój, ale jednak bez 

gwiazd. Mam nadzieję, że odpowie
dzialność za grę rozJoży się na caJą 
drużynę. Plusem jest to. że mam w 
kadrze wie(e koszykarek i nie po
winno być problemu ze zmiennicz
kami. W ubiegfym ezonie jedna 
kontuzja burzyla nam grę. 

- Czekają was występy w lidze 
i Pucharze Europy. Jak ocenia Pan 
przygotowanie kondycyjne zespo
łu? 

- Pl1cJ18r to aż, ale i tylko sześć 
meczów, no ćhyba, że awansujemy 
dalej. Na razie zakladam, że nie bę
dzie to aż tak ogromny wysilek dla 
dziewczyn. Optymistyczni widzę 
ten sezon, bo jest dziesięć równo
rzędnych zawodniczek. Na pewno 
nie będziemy obawiali ię "krót
kiej" /awki, tak jak w ubieg/ym [O
ku. Nie będzie tak, że zawodniczki 
będą graly po 40 minut, a trzydzie
stoparoletnia Ewa Portianko bę

dzie musia/a praktycznie grać każdy 
caly mecz z kilkuminutowym odpo
czynkiem. Obciążenie poszczegól
nych graczy będzie mniejsze. niż w 
ze zJym sezonie. 

- Na co pan położy większy na
cisk, na Puchar czy ligę? 

- Puchar jest o tyle trudny, że z 
grupy czterozespolowej wychodzi 
tylko jedna drużyna. Zespól z Sa
mary wydaje się poza na. zym zasię
giem. 

- Z tym zespołem gracie pierwszy 
mecz. 

już tam wyjaśnić, że 
awans jest tylko marzeniem. Ja 
oczywiście zakladam, że powal
czymy o zwycięstwo. może uda 
nam się za koczyć rywalki. Ale 
trzeba być realistą i jasno powie
dzieć, że Samara to rywal ogrom
nie l1tytuJowany i silny. Przez la
ta graj przecież w Eurolidze. A 
jeśli chodzi o ligę, to mamy tu 
wiele do zrobienia. Musimy pa
miętać, że w lutym, marcu roz
poczną ię play - offy i wtedy for-

ma musi być optymalna. Liga to 
jednak priorytet. 

- Jak będziecie grać w tym sezo
nie? 

- Na pewno postawimy na mocną 
obronę, bo jesteśmy w tanic wy
trzymać caf y mecz agresywnie ATY
jąc. Trzeba wykorzy tać to, że ma
my tylu graczy. Na pewno naszym 
atutem powinna być też zbiórka i 
szybki atak. Będzie to na pewno 
zybsza ko zykówka niż w roku 

ubieglym. 
- Jaki zespół może stanowić naj

większe zagrożenie dla CCC Aqu
aparku? 

- Lato Gdynia je t dla nas prak
tycZ11ie poza za ięgiem teoretycz
nie przy ich słabszej grze można ja
ki' pojedynczy mecz wygrać, ale to 
jest naprawdę chyba tylko teoria. 
Jako drugi ze 'pól postawiłbym dru
żynę z Pabianic, z którym w sezonie 
przygotowawczym raz przegrali.§my, 
raz wygraliśmy. I później ą trzy 
równorzędne ze.po/y: my oraz ze
spo/y z Poznania i Olsztyna. Oce
niam to pod kątem potencja/u ludz
kiego, a [Ozgrywki ligowe zweryfi
kują czym naprawdę dy ponujemy. 
Myślę, że nie będzie źle. Na pewno 
mu i być lepiej niż w ubieglym e
zonie. To już zosta/o jasno powie
dziane: musi być awans do pierw
szej czwórki, a co będzie dalej - zo
baczymy. 

- Dziękuję za rozmowę. 

PLAN MECZÓW DRUŻVNV CCC AQUAPARK W SEZONIE 2002/2003. 
Wszystkie mecze odbędą się o godz. 18.00. 

I RUNDA 
05.10.2002 KS CUKIERKI ODRA - CCC AQUAPARK 
09.1 0.2002 SMS PZKosz - CCC AQUAPARK 
12.1 0.2002 CCC AQUAPARK - MEBLOTAP AZS WYJĄTKOWO G007~17.0(J 
19.10.2002 TKS ŁĄCZNOŚĆ - CCC AQUAPARK 
26.10.2002 CC AQUAPARK - ŁKS Łódź 
03.11.2002 PZU POLFA - CCC AQUAPARK 
10.11.2002 CCC AQUAPARK - LOTOS VBW CUMA 
30.11.2002 TS WISŁA - CCC AQUAPARK 
07.12.2002 CCC AQUAPARK - I KS ŚLĘZA 
14.12.2002 KS EUREKA - CCC AQUAPARK 
21.12.2002 CCC AQUAPARK - QUAY POSiR 
llRUNDA 
11.01.2003 CCC AQUAPARK - KS CUKIERKI ODRA 
1 .01.2003 CCC AQUAPARK - SMS PZKosz 
22.01.2003 MEBLOTAP AZS - CCC AQUAPARK 
25.01.2003 CCC AQUAPARK - TKS ŁĄCZNOŚĆ 
29.01.2003 ŁKS - CCC AQUAPARK 
01.02.2003 CCC AQUAPARK - PZU POLFA 
08.02.2003 LOTOS VBW CUMA - CCC AQUAPARK 
15.02.2003 CCC AQUAPARK - TS WISŁA 
22.02.2003 I KS ŚLĘZA - CCC AQUAPARK 
01.03.2003 CCC AQUAPARK - KS EUREKA 
05.03.2003 QUAY POStR - CCC AQUAPARK 

PLAN MECZÓW ORUZYNY CCC AQUAPARK W PUCHARZE 
EUROPY 

30.10.2002 BK SAMARA (Rosja) - CCC AQUAPARK 

6.11.2002 CCC AQUAPARK - POSTAS (Węgry) 

13.11.2002 CCC AQUAPARK- BKLOKO (Czechy) 

4.12.2002 CCC AQUAPARK - BK SAMARA 

11.12.2002 POSTAS (Węgry) - CCC AQU~ARK 

18.12.2002 BK Loko (Czechy) - CCC AQUAPARK 
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Chcemy bezpieczeństwa 
Z Emilianem Stańczyszynem, kandydatem PdMP na bunnistrza Polkowic, rozmawia Grzegorz Szczepaniak 

- Bardzo wiele miejsca w 
swoim programie poświęcił 
pan kwestiom szeroko poję
tego bezpieczeństwa. Dlacze
go? 

- To wyjście naprzeciw spo
Jecznym oczekiwaniom. Od
kąd zajmuję się polityką za
wsze w luchuję się w glos 
mieszkańców, ludzi, którzy 
mi zaufali i dla których pra
cuję. Wiem, że wiele osób 
jest już zmęczonych nie
ustannymi zmianami, refor
mami. Oczekują stabilizacji. 
W czasie wielu rozmów po
znaję poleczne potrzeby, 

wczuwam ię 

w nie. Aby lu
dzie byli zado
woleni z ota
czającej ich 
rzeczyw1 tości 
nie mogą jej 
postrzegać. ja
ko wrogiej, w 
której niewie
le je t rzeczy 
stalycl1, ciągle 
ię coś zmie

nia. nie ma 
prawie nic 
pewnego. Da
je się zauwa
żyć, że braku
je nam poczu
cia bezpie
czeń twa, któ
re mogą za

pewnić: świadomość pewnej 
pracy, dobra opieka zdrowot
na, świetnie- zorganizowana 
oświata, spokojne ulice czy 
wydolny system pomocy spo
łecznej. 

- Czy to oznacza, że Polko
wice zrezygnują z inwestycji, 
dzięki którym w ciągu kilku
nastu ostatnich lat dokonały 
prawdziwego skoku cywiliza
cyjnego? 

- Ależ nie, bo to skazywa/o
by nas na stagnację i w efek
cie znów zachwiane zo talo
by poczucie bezpieczeństwa 
mieszkańców. Nadal będzie-

s •• nacznll dzl,kuJliiy 

my dużo inwestować, bo spo
ro jest wciąż do zrobienia. 
Poza tym: jak są inwestycje, 
to są i nowe miejsca pracy, a 
przynajmniej ich ilość się nie 
zmniejsza. Posiadanie zaję

cia, które umożliwia utrzy
manie, to jedna z pod.<;tawo
wych potrzeb. Wiem, że poję
cie bezpieczeństwa kojarzy 
się z walką z aktami przemo
cy i dziaJaniami organów ści
gania. Oczywiście, także pod 
względem zapewnienia po
koju na ulicach i - jak to na
zywanl - walki z Job uzam i, 
podejmować będziemy 

wszelkie niezbędne cizia/ania 
i nie będziemy na nie żało
wać środków. 

- Kiedy czytamy program 
nasuwa się też refleksja. że 
jego elementy pojawiały się 
już wcześniej. Choćby kwe
stie wyż8zej szkoły, czywspie
ranie rozwoju alternatyw
nych dla Polskiej Miedzi 
działań gospodarczych. Skąd 
ta zbieżność? 

-. Wzięla się ona stąd, że to 
jest program niezbędnej kon
tynuacji. Nie ma w nim przy
padkowości. Gmina wostat
nich latach się rozwinę/a i 
chyba tylko nasza opozycja z 
trudem to przyznaje. Dotąd 
prowadziliśmy skuteczną po
litykę i zamierzamy to robić 
dalej. Oczywiście, rzeczywi-

stość -wokól nas się zmienia, 
zmieniają się oczekiwania 
spo/eczne, z biegiem lat co
raz to inne sprawy są dla nas 
najważniejsze. I nasz pro
gram uwzględnia te oczeki
wania, wychodzi im naprze
ciw. Zbudujemy wJasne uję
cia wody pitnej i w tej spra
wie sporo się już dzieje. In
westycję tę niemal w calości 
zrealizuje już samorząd na
stępnej kadencji. Mie zkańcy 
chcą, by w Polkowicach roi
wijaJ się sport i ten na naj
wyższym poziomie i ten ma
sowy. Dlatego w naszym pro
gramie mówimy o tym, że bę
dziemy tworzyć warunki do 
tego, by tak się działo. Miesz
kańcy oczekują nowych 
miej c pracy. Zaproponowa
liśmy więc konkretne rozwią
zania i jestem pewny, że co 
najmniej 2 tys. tych nowych 
miejsc pracy powstanie. 
Część polkowiczan pyta o na
szą Pl·ZYSZJO.Ść w Unii Euro
pejskiej, dlatego w programie 
sygnalizujemy, że umiejętnie 
wykorzystamy wszystkie 
szanse z tym związane. Część 
z tych postulatów pojawia/a 
ię już wcześniej. Część to 

rzeczy nowe. 
(ciąg dalszy w następnym 

numerze) 

wszystkim mieszkańcom Gminy Polkowice, 

Z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

pragniemy złotyC najlepsze tyczenia 
wszystkim nauczycielom. 

którzy poparIlisty kandydat6w PdMP w wyborach 
.ł~ 21m. JaatIIłrrrt aa:ącai 1IItszacłin spriarrJm 

paparciem naszych kandydat6w. Mamy nadziajt. że zostanie ono po
twianImne 27 pafdziemika przy urnach wybon2ycb. 

ZarządPdMP 

Oby Wasz niełatwy zaw6d przynosH Wam 
z każdym dniem coraz to większą satysfakcję, 

a Wasi uczniowie coraz bardziej doceniali 
,. Waszą pracę. 

Emi1ian Sta1iCZJSZYD (kandydat na burmistrza POlkowic), 
kandydaci na radnych z ramienia PdMP, 

oraz członkowie PcIMP 



Pierwszy skandal I 

Wyłącznie par
tyjni kandydaci 
w Polkowicach ma

my trzech kandyda
tów na burmistrza: 
Emiliana Stańczyszy
na z Unii Wolności, 
Jerzego Olczyń kiego 
z SLD-UP oraz An
drzeja Pilimona także 
z ... U nii Wolności. 

Kandydat Pilimon, 
jak wiele na to wska
zuje, zataił fakt swej 
partyjnej przynależ

ności w formularzu 
zgło zeniowym, 
przedłożonym polko
wickiej komisji wy
borczej . Zbulwerso
wało to wiele o ób, 
które twierdzą, że 

poczuły się oszukane. 
"Myślałem, że usu

nięto mnie z partii 
( ... ). Byłem o tym 
święcie przekonany, 
dlatego nawet nie 
złożyłem rezygnacji" 
- tłumaczył się na ła
mach jednej z lokal
nych gazet Andrzej 
Pilimon. "Tak na
prawdę wyborcy to 
zweryfikują" - dodała 

w tej samej publikacji 
Ewa Pietruszewska, 
dyrektorka delegatu
ry Krajowego Biura 
Wyborczego w Legni
cy. 

Trudno się z tą opi
nią pani dyrektor nie 
zgodzić. Zamieszanie 
wokół kandydata BS 
2002 było mu z pew
nością na rękę. Tyle 
tylko, że tak napraw
dę nie są ważne jego 
kłopoty z rejestracją 
a pytania, które ro
dzą się w tej sytuacji. 
Czy kandydat na bur
mi trza Polkowic mo
że "zapomnieć", że 

jest członkiem partii 
politycznej ? Czy 
przystoi mu doprowa
dzać do sytuacji, że 

wyborcy mogą ię 

czuć wprowadzeni w 
błąd? Czy ktoś chcą
cy zarządzać miastem 
może wiedzieć jak się 
do partii zapisać a 
nic wiedzieć jak się z 
niej wypisać ? Z ja
kiej przyczyny kandy
dat chciał się prezen
tować jako bezpartYJ
ny? 
Każdy sam może 

sobie udzielić odpo
wiedzi. Reszta zaś 

niech będzie milcze
niem. 

Analiza Reklama 

Co się da, podziel na dwa 
Jak wygląda polityczna scena Polkowic na kilkana
ście dni przed wyborami? Najog61niej tak: do walki 
stanęły cztery ugrupowania, ale scena dzieli się tyl
ko na dwie części . 

się z różnych 
środowisk. 

Obok 
PdMP do 

Centrum j szeroką pra
wą stronę ('rodowi ka ka
tolickie, np. Akcja Kato
licka) i zajmuje PdMP -
silne i stabilne ugrupowa
nie, którego program ak
ceptują nie tyłko ludzie o 
poglądach centrowych, 
centro - prawicowych i 
prawicowych. Nie brakuje 
w nim o ób, które nie kry
ją się ze swymi lewicowy
mi sympatiami (np. środo
wiska Unii Pracy), ale idą 
do wyborów z PdMP wi
dząc szansę na włączenie 
się do pracy nad rozwojem 
gminy w oparciu o zwarty i 
przyjazny 
program te
go ugrupo
wania. 
Przypo
mnijmy, że 
jego głów

nymi zało

żeniami są 
zrównowa
żony rozwój 
i zapewnie
nie miesz
kańcom 

szeroko po
jętego bez
pieczeń
stwa. 

Emilian 
S tańczy-
zyn, kan-

dydat na 
burmistrza 
Polkowic i 
prezes 
PdMP za
pewnia, że 

dla ugrupo
wania nie 
są ważne 

polityczne 
sympatie 
kandyda
tów, lecz 
ich zaanga
żowanie w 
budowę 

lepszego 
jutra w 
gminie. 
Dlatego 
możliwa 

jest zgodna 
współpraca 

w samorzą
dzie ludzi o 
różnych 

ympatiach politycznych, 
słowem osób o różnych 
poglądach j wywodzących 

wyborów 
przystępują: koalicja SLD 
- UP, Ogólnopol ki Sojusz 
Bezrobotnych i BS 2002. 
Tak naprawdę jednak wy
wodzą się one z jednego, 
lewicowego pnia, bo lide
rzy i część kandydatów by
li jeszcze niedawno blisko 
związani z ... SLD. Na lewo 
od PdMP mamy więc kon
kurujące ze sobą ugrupo
wania pow tale z kilku po
działów SLD. Wiodącą ro
lę odgrywają w nich nie
dawni liderzy polkowic
kiego SLD, ludzie którzy 
od lat działają w lewico-

ta • 

wycb strukturach, ale od 
jakiegoś czasu nie potrafią 
dogadać się we własnym 
gronie. 

Wiele wskazuje na to, 
że ugrupowania nie wy
pracowały konkretnych 
propozycji dla wyborców. 
W przypadku BS 2002, a 
także SLD - UP program 
w dużej mierze prowa
dza się do natarczywie 
powtarzanych ataków na 
dorobek gminy, ale obraz 
ten jest raczej mało za
chęcający, bo oparty na 
negowaniu rzeczywi tości 
i nie niesie ze sobą żad
nej konkretnej oferty dla 
wyborców (poza nieja
snymi zapowiedziami 
zmian). 

Chyba najbardziej wyra
ziste są propozycje OSB, 
bo zawierają pewne pomy
sły dotyczące walki z bez
robociem: Tymczasem ko
alicja SLD - UP zaprezen
towała dotąd kilka ogólni
ków, a BS 2002 w ogóle 
nie przedstawił programu. 

Tylko PdMP sformuło

wało i opublikowało jasną 
zapowiedź działań, które 
zamierza realizować, jeśli 
wyborcy zaufają 27 paź
dziernika kandydatom Po
rozumienia. 1Y1ko PdMP 
nie obawiało się popro ić 
polkowiczan o wskazanie 
w prawyborach kandyda
tów na radnych. 1Ylko 
PdMP udowodniło, że 
spełnia obietnice. 

olkowie do 2001 r. 
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Bilans kadencji 
Dowodem na to, że .. Porozumienie Powiatowe" wywiązało się ze swoich obietnic wyborczych są fakty. 
Nasze deklaracje staraliśmy się zrealizować jak najlepiej. 

Nowe miejsca pracy dla mieszkańc6w Powiatu PolkowickIego. 
w zakladach Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej na terenie Polkowie 

Dolnych i w firmach które z nimi współpracują znalazło pracę około 2 tysiące 
osób i wciąż będą powstać nowe miej 'ca pracy. Ponad 60% zatrudnionych pra
cowników to mieszkańcy naszego powiatu. 

Pełna ochrona zdrowia. 
Realizacja reformy zdrowia w Polsce okazała się fiaskiem. Pomimo to zagwarantowali

śmy szybki dostęp do usług zdrowotnych, bez zbędnych kolejek do lekarzy, w tym do spe
cjalistów. Obecny obiekt Polkowickiego Centrum Usług Zdrowotnych skupia wszy tkie po
radnie pecjalistyczne w jednym budynku. Kasa Chorych nie finansuje w zy. tkich u ług 
świadczonych przez nasz ZOZ, a zdrowie mieszkańców powiatu jest dla nas bardzo ważne, 
dlatego przeznaczyliśmy środki na realizację programów profilaktycznych. 

Z powodu złej sytuacji finansowej Kasy Chorych, nie rozwinęliśmy jeszcze usług szpital
nictwa zamkniętego. 

Stan dr6g I połączenia komunikacyJne. 
Znacznie poprawił się stan dróg powiatowych. Przeprowadzono wiele remontów. Wybu

dowano nowe drogi na odcinku Parchów - Jabłonów oraz w Nowej Kuźni, nawierzchnie na 
ul. Długiej w Grębocicach. W trakcie znajduje się przebudowa drogi z Gaworzyc do Nowej 
Jabłonny. Pomogliśmy rozwiązać problemy komunikacyjne. Od 1999 roku zajęliśmy ię ko
ordynacją wielu nowych połączeń na terenie powiatu, realizowanych przez przewoźników 
prywatnych. Niestety, niektóre z nich pomimo starań samorządów gmin i powiatu zostały 
zamknięte z powodu zbyt małej ilo' ci pasażerów. 

Skup zbota I płod6w rolnych. 
Pomimo założeń reformy powiatów, które miały być w pełni samorządne, państwo nie

stety nie przekazało im kompetencji związanych z rolnictwem. Próby pomocy rolnikom ze 
strony powiatu są ograniczone prawnie i finansowo. 

Bezpieczeństwo naszych obywateli. 
Dzięki dużemu zaangażowaniu samorządów udało się nam zatrudnić dodatkowych poli

cjantów oraz pozyskać dla nich nowe wyposażenie. Na naszym terenie działa program "Bez
pieczny Powiat". Jego realizacja tego programu sytuuje Komendę Powiatową Policji na dru
gim miejscu w rankingu województwa dolnośląskiego w'ród komend powiatowych w kate
gorii standardów bezpieczeństwa. 

Do oceny funkcjonowania powiatowej straży pożarnej posłuży wypowiedź Komendanta 
Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej - "Polkowicka jednostka zapewnia bezpieczeń
stwo mieszkańcom powiatu na wysokim poziomie, dzięki dużemu zaangażowaniu samorzą
dów w doposażenie Jednostki Ratowniczo Gaśniczej. 

Edukacja. 
Stawiamy na wykształcenie dzieci i młodzieży. Dlatego dołożyliśmy wszelkich starań aby 

nasze szkoły były odpowiednio wypo ażone. Współtworzyliśmy wyższą uczelnię - Dolnoślą
ską Wyższą Szkołę Przed iębiorczości i Techniki w Polkowicach. Osiągnięciem całej Rady 
Powiatu było wybudowanie hali sportowej w Zespole Szkół w Chocianowie. Współfinanso
wali' my budowę Centrum Nowoczesnej Edukacji Wiejskiej. Przeprowadziliśmy wiele re
montów i inwestycji w placówkach oświatowych. Nie udało nam się utworzyć szkolnictwa 
sredniego w Przemkowie, ale to może stać się wyzwaniem na nową kadencję. 

Partnerstwo gmin i mieszkańc6w Powiatu Polkowickiego, tj.: Choclanowa, Gaworzyc, 
Gręboclc, Radwanlc, PolkowIc i Przemkowa. 
Powiat Polkowicki i gminy wchodzące w kład powiatu potrafią w pólnie realizować waż

ne dla wszystkich gmin zadania: oświata, zdrowie. ochrona środowiska . Wynikiem tej współ
pracy są inwestycje współfinansowane przez Powiatowy Fundu z Ochrony Środowiska m.in. 
kanalizacja i wodociągi na terenie gminy Grębocice, budowa wysypiska śmieci w Przemko
wie, likwidacja dzikich wysypisk w gminie Gaworzyce, budowa kotłowni 

w Radwanicach, wodociągi i kanalizacja w Chocianowie. W dalszym ciągu będziemy dbać 
o na ze gminy. Ponadto razem bawimy się i spotykamy na fe tynach i dożynkach w na zych 
gościnnych gminach. 

*XWW'PP": Komitet WyboTtZ}' Wybom6w,Porozumienie Powiatowe' 

kandydaci KWW"PP"* do Rady Powiatu 
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v Reklama 

Lista osób tworzących honorowy 
Komitet Wyborczy Emiliana Stańczyszyna, kandydata 

PdMP na burmistrza Polkowic. 

GrtC&Orl P~becki Prczes Stowar~cniu Cha~at~nc&o .. Pomocna Dloń" 

Marck Tramś Preze.\ Stowa~enia Ch8!1tat~nc!!o "Żyć L.Sodoie·· 
Dorota lrL.ffiielcwska PrćzclS Stowu!!:\':szcniu Chll!1!a~e!!o .,M ieć PracI" 
Wojciech Machnicki .l'reI.ei~~!S!::! .J\)lkowicka ZlotaJesicó" 

Bolldan Rzc(!ka Pr= Miedziowego Centrum KolaJSwa 
Stefan Topolski Prczc.' Kola Miejsko · Gminnego w Polkowicach 

Dolnośl~skic&o Zwi!E;ku Inwalidów Narz~du Ruchu 

Andrzej Kaczanowski Prezes StoW'dr.tys<:enia Aktywnego 

Ab6t~nla rli'l.c.!ŹwOŚĆ" w Polkowicach 
Stanisław Kurek PrctesPracowniczcgo Ogrodu 

Działkowtll!.0 .. Relaks" 

IStani!.law Stanislawski Preze;;s Pracowniczego Ogrodu 

Dzialkoweso ,.MjedL.iaoka" 

JcrLY Anulcwicz Prezc~ Pracowniczego Ogrodu 

Działkowc!!o .,Barharka" 

Janina Biegańska Prczeh Legnickicgo 1bwarlYhtwa 

Muzycznego - Spoleczne Ognisko 

MUlXczne w Polkowicach 

Jacek Czajkowski Prezes Zal"lądu Ruchu 
Doll1o~ląskicgo Zwi:llku Inwalid6w 

NarL.~du Ruchu 

Mariola Broó Prezes Slowanys<:cnia Rodzin 

Kutulicl<.ich przy ParaIii 

[!. św. Michala Archaniola 
M:,rck Stańczyszyn. Prezes Parafialnego Oddtialu 

Akcji Katolickiej prq Parafii 

e. w. Michala Archaniula 

Zygmunt ~lIllJck PrCL.cs Kluhu P()dnusz~nin Ci~lnrów 

,.GÓrnik" Polkowiec 

Wlodzimicrz Oblew.ki PreJe Mivdzyl\lkolncgo Klubu 

S~rlowe!!o Tenisa Stołowe!!() 
Adam Nowak Pru/es Towar!l:!twa Km!wkniu Kultu!} Fi~C2nej .. Stllrt" 

R(\man BIlla PrezclS Komendy Hufca PoLk"wicc Lwią.tku HlIrccrSlWII 

l'obkiC!llo 

Stefan Climar Prezes Polkowiekicl!u lhwdfllo;t WII M ul.ycznel!0 

W,lclaw Kluska PfeleS PrLcdsi!j;biufSlwa Gose0u-drki Miejskiej S[!. z 0.(\. 

Cleslaw Dutóg Pr"/e.~ Kola w Pulkuwicadl PubJdegu Związk.u 

W~'d~arskiell() 

Zllria Sl)Imas.t:Cluk Prezc, PolkuwlCkl~gO St()lyarl)l~le"ia Pumo..'Y Dzieci'lm . SpeCjalnej Trol>ki 

Wlad~'~la" Pierlchała PrCL.c, P,'lkowickicllu Sd",Lnc!:" 7wi:vku S~rt('WC!!l\ 

Andt7cj Machnicki Pre/cs Futbolowe!!u Klullu S~)rt(",cl:0 Sobin 

Piotr Staoczy5Zyn PreLes Stu\\'ar~zctlia Ritd O.iculowvch w j'ołkllwicach 

MariuO>l Pbkórt Pre/e> Stowal~cniu 1\.:ni"" Ziemn,,!!u 

RV\Lllrd rlisiewicz Prezes UczniowskiCIlo Kluhu Knlar.;kicllo .. Piatku" 

Roman T"nm>;ak Prezes lhwnr~twa Milnśnik,\w Polkowie 

I"lwel WlL~i\ewski Przewodnicz~"J! MllldLie:lowcJ Rnd:z: M,eJ',kiej 

Kr L~'Ltof Kac/.an\lwski I'r<lze, Stow3nvszcniu F(lrUm Jednoścł 

Micc~sław Zimuch Prczes Kołu Zwi!E;ku ~lbrraków w Połkowicacll 

Maria Rubi& - Urbaniak PrLcwodniCląca I'olsldcgo Związku Emerytów. 

Renchtów i Inwalidów 

lhmasz Borkowski Prezes Towa~'lilwa Pilki Hulow~j .. C'U[!rum" 

Piotr Abrolat Prezes Mi~dzvl;Lkolnc~o Klubu S~rtowc&o .. Pletvał" 

Jan Bl:!nicwSki P=es Fundacji Rolnej .. Plon" 

Ireneusz Trustk Prezes Se2ldzielni MiesLkaniowcj .. Cu[!rum" 

Andrlej Thtu!.ko Dyr"ktnT Generalny ds. ROlWOju KGHM 

Pol<ka M iccli SA. 

Mariu" Gnych Dl!:el.tor ,.CCC'· . 
Zdzislaw Starqński . Prezes PolkOv.idJcgo Towarzystwa 

Dudownictwll S~lcl'Znel1o 
~ Bcata Puławska Kierownik Osrodka Pomlll'V S[!2lcclnej 

Teresa OlszcW!oka Dyrektor Slkol):: P,lllslawow~j nr l 

Judw,su L"lccka !2:z:!:cktor Szkol~ Pl.ldst3wOWt!j nr 2 

WłocLdmierz Liberhki ~ktor SzkOI:z: Pl.ldstawowcj Dr 3 
!S!l:st:z:!.!3 Krzyżaniak Q:z:rek1or Przcds:zkoł" MieJ<kie!!o nr 2 
tłalina Feli,iak D~Teklor Pm:d ... kola MicJ,ki~!!" nr 3 
Zofia Grahowska Dyreklor PuedSlkoła l'\li~J'Io,,~o nr 4 
Urszula Piotrowicz Ql::rcktor PrLcdSl~()la Miejskie!!o nr 5 

Mariola Kośmidcr Prezes Polkowickiel:o Centrum Uslul! Zdn1wolnl'ch 

Irena Koricińska Q:z:!ekwr Miejsko - Gmmncj Bibliuteki Publietncj 

Anducj Wierdak ()yrcl.1or POKSiR - u . .Im[!rcsia" 

Wic~lawa Dlu.ie"",ka Kierownik Żłobka Micjskil:t:o 

Edward Skowron D~rcklor Szkolv Podslawllwćj W J~dr~chowej 

Elżbieta Kich - WiśnieWloka Dyrektor Gimnazjum nrl 

Jan Pedrak Prezes A9ua~-uku SA. i Agullholelu S.A. 

Agnicvka Blcnick Prezes Zakładu Rehabilitacji Leallk-,lej Sp. l 0.0. 

w Aguaearku 

Slawomir Wiectorck Ki~nlWnik POWtatowcl1o UrLldu Prull 

Jan SLla!! Sohl:: wsi Bicdr~ehllwa 

Józef Ś[!iak Solt~, W'ii Dabrowa 

Jan JuszC'zak SoltIs wsi (j uzu:c 

Zhi!joiew Krawczyk S()It~·s wsi J~dr~ch61Y 

Zb1sniew Liehocki Soli\" ,",si Moskor~n 

Alina Żmud;) SoI!Xs wsi PiCS7.kowice 

Alek~ander Pclech Sol[~ WSI PolkowIce Dolne 

Marian K1ar~slo Soll~ wsi Sucha Górna 

Józefa Michoń Sołtys wsill,mówek 

rranciszek Hurbus Solt:z:s wsi TrzcocL 

Stanisław Gor~ca Soł~ Wl;i Zu.ków 

Danuta Wójcik Soltys wsi ŻeI3L.ny Most 

an y aCI 
do Rady Miejskiej 

w Polkowicach 

'LISTA 
osiedle Krupińskiego 

(okr,g wyborczy 

Lista kandydatów: 

L Stani ława Bocian 

2. Ireneusz 1łaczyk 

3. Dorota 1łzmielewska 

4. Eugeniusz Kicaj 

5. ~o~Ka~nows~ 
6. Robert Piskorz 

7. Krzysztof Olszyński 
8. Zofia Szymaszczyk 

9. Zbigniew SchuIe 

lO.Artur Sikorski 

Osiedle Sienkiewicza 

I PolkDwłce Dolne 

(okręg wyborczy nr 2) 

Lista kandydatów: 

1. Andrzej Tatuśko 

2. Stefan Ciżmar 

3. Wojciech Maehnicki 

4. Grzegorz Kowalski 

5. Zbigniew Lemiesz 

6. Jacek Czajkowski 

7. Kazimierz Horbas 

8. Alojzy Dobo z 

9. Bogu law Gromkiewicz 

IO.Waldemar Jedynak 

NR 9 
Osiedle Gwark6w, 

le Centrum I Stare Miasto 

(IIIW.,..wczv nr 3) 

Lista _1dydaI6w: 

1. Mańusz Onych 

2. Jolanta Węgierska 

3. Marek Stańczyszyn 
4. Mariola Kośmider 
5. Franciszek Czarny 
6. Mieczysław Adam Nowak 

7. Elżbieta Śpiewak 
8. Sławomir Th.mows~ 
9. Marek Annuła 

lO.Krzysztof Korsak 

Osiedli HubIIIl wioski 

(okrta ~ nr 4) 

Usta kandydatów: 

1. Wiesław Wabik 

2. Tomasz Borkowski 

3. Włodzimierz Olszew ki 
4. Regina Fedorczak 

5. Mariu z Pi kórz 

6. Paweł Kowalski 
7. Tadeusz Lasko 
8. Piotr Lasko 

9. Marian Klarzyński 
1O.Maria Kowalczyk 

11.Michal Jurczak 

12.J an Bytniewski 

Kandydaci 
do Rady Powiatu 

w Polkowicach 

LI T 
ola,u wyborczy nr 1 

Usta kandydatów: 

1. Marek Tramś 

2. Grzegorz Przybccki 

3. Włodzimierz Liberski 

4. Grażyna Kwiatkowska 

5. Krzysztof Tatuśko 

6. Wacław Kluska 

7. Lesław Węgiers~ 

1 1 
Marianna Dąbrowska 

Zofia Grabow ka 

11.1 anusz Isztwan 

12.Antoni Duszeńko 

13.Roman Thmczak 

14.Wiesław Kozdroń 

lS'zygmunt Pelechaty 

16.Piotr Stańczyszyn 



Prezentacja 

zawodniczek 
Anna Marczewska .. skrzydłowa, 182 cm, 
74 kg, 1977 r. 

- Mam nadzieję, że ten'czon będzie dobry. 
Cala dfllżyna będzie się stilra/a. żeby zdoby 
najVr)7:SZC miejsce. 

Anna Kędzior .. skrzydłowa, 182 cm, 74 kg, 
1977 r. 

- Czy, ezon hędzie udany będzie zależalo 
od naszego przygotowania. Będ~ się starala 
wypa,~ć jak. najlepiej. Mam nadzieję, że dla 
mnie sezon hędzie dobry. Naszym celem jest 
zdobycie co najmniej czwartej pozycji, może 
b9dzie medal. 

Edyta Koryzna .. skrzydłowa, 174 cm, 66 
kg, 1973 r. 

- Moim największym marzeniem jest zdo
bych: medalu. I chcialabym mieć VI' lo duŹ) 
wkJad. Chcia/abym też. by nasz zespój stano
wi/ Jedną wielką rodzinę, bo jest dużo no
v.ych zawodniczek i nic je t takie proste to 
wszystko poukladać. Wierzę. że to się uda, 
bo moja dewiza życiowa hrzmi - chcieć zna
czy móc. 

Kornelia Kllmkowska .. obrońca, 164 cm, 
60 kg, 1972 r. 

- Bardzo bym chciaJa, by zespól osiągną 
więct:!j n~w ubieg/ym czonie. Wierzy, że ta 
będzie. Zyezę sobie również tego, bym do
tnvala bez kontuzji do końca sezonu. 

Justyna Kłoslńska .. obrońca, 173 cm, 59 
.kg, 1981 r. 

- Chcialab}711 by sezon by! udany. Je. t wie
le nowych zawodniczek, a każda ma duży po
tencja!. Mam nadzieję. że i ja dobrze l'l}pad
nę w tym sezonie. To ważne w aspekcie mo
ich reprezentacyjnych ambicji. 

Natalia Wallg6rska .. obrońca, 171 cm, 65 
kg, 1984 r. 

- M,lm nćldziejt;. że mojej gra pI'Z)'11iesie ja
kie ~ korzy:ci uruzynic. Jestem lu dopir.:ro 
piCIWSZy sezon i mam nadzieje;. że się dobrze 
wkomponuję w zespój. Postaram)' s;r; zawal
czyć o medal, ale zobaczymy jak brrdzie. 

Ewa Portlanko .. center, 183 cm, 80 kg, 
1967 r. 

- NlŻdy w sezonie chce WJlmść j.u. najlc.picj. 
mam nadzieję, że tak bt;dzie, dlatego że .'ik/ild jt-.-" 
ciekawy. TWOI~'711y zgrany kolektyw. atmo.'.fera 
jest super. DziewczynY.':;'1 ambitne, ellC:? ~mwać. 
Udowodniłyśmy lo nygrywując w Pabićmicach 
wicemi.'itrzcm kraju. Jestem jak najlepszej myśli. 
Czuj!; siC; dobrze przygotowana do sezonu. pozo
staje czekać I1U elekty. 

Natalia Mrozińska - center, 191 cm,71 kg, 
1984 r. 

- Chcialabym w tym sezonie nauczyć ,~i9 jt 
najwiycl.j. Wiem. że nic bt;dt; Z:l wiele wala, 
Ci/e chci;lli:lhym hy, jak już wejdę na boi"ko, 
trener j kibice byli z mej gry zadowoleni. 

Monika Gonciarz • CIecierska • skrzydłowa, 
182 cm, 70 kg, 1973 r. 

- Bardzo solidnie przygotowywtl!am sit; do 
tego sezonu. ale wiem. że dopiero mecze 
zweryfikują. stan mojego przygotowania. Po
taram sil;. żel'y sezon byl dlćl mnie jak naj

lepszy. Jak hędzie na pnlwdą? Spotkamy sir; 
po .'iezonie i wtedy to ocenimy. 

Agnieszka Pałka .. obrońca, 195 cm, 76 kg, 
1982 r. 

- Ten . ezon dl,? mnie będzie trudny. Prze
'lzlam do nowego klubu, a początki zawsze.są 
trudne. Nie jesteśmy na tyje zgrane w zespo
le, zwla zeza. ze razem z Edytą Koryzną do
lącZ} lyśmy do drużyny później, z powodu ~lY
Mt;pÓW w kadrze. Co będzie dalej? To , ię 

okaże w tmkcie sezonu. 

Slavka Fmiakova .. obrońca, 167 cm, 76 
kg, 1982 r. 

- ChciaJabym. żeby ten ezon okaza! się dla 
mnie dobry. Chcę pomóc drużynie i mam na
dzieję, że ~ję przydam, zwlaszcza, że dwa se
zony temu mialam poważną kontuzję. 
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Kibice 
Anna Osadczuk 

Zaczęło się niewinnie. Ot, grupa kilku osób przyszła ki
bicować polkowickiej drużynie koszykówki w spotka
niu z Wisłą Kraków. Okazało się, że pasja ich połączy
ła. Od ubiegłego roku działa klub kibica CCC Aquapar
ku Polkowice. 

Na spotkanie przy
chodzi kilku najwięk
zych zapaleńców. Są 
pełni pomysłów, mó
wią jeden przez dru-

giego. Obecnie klub 
liczy 30 osób. Na po
czątku było ich zaled
wie 10. - To nie takie 
proste zostać naszym 
czfonkiem - mOWi 

Rafał Ślufarski. 
Trzeba przychodzić 

na każdy mecz koszy
karek w Polkowicach. 
Trzeba się wykazać 

dziaJaniami na rzecz 
klubu. 
Działają zaledwie 

rok, ale prężnie ię 

rozwijają. Zamierzają 
w tym sezonie wspo
móc Annę Cichowicz, 
autorkę strony inter
netowej CCC Aqu
aparku. - Chcieliby
śmy ogJaszać plebi-
cyt na najpopular

niejszą koszykarkę 

miesiąca i później np. 
organizować z nią 
czat - opowiada Ma
teusz Dobrowolski. 

- Myślimy też o fo
rum dyskusyjnym, czy 
obstawianiu wyników 
- rzuca Andrzej Pad
niew ki. 

Oni, podobnie jak 
klub kibica Górnika 
Polkowice, prowa
dzony przez Zbignie
wa Pogorzelca, chcą 

udawać się na mecze 
wyjazdowe. - Pierw
szy wyjazd sponsoruje 
nam klub - stwierdza 
Ślufar ki. - }(olejne, 
mamy nadzieje, że 
będą sfinansowane 
przez sponsorów. 
Przy okazji chciałbym 
podziękować za oka
zalą pomoc następu
jącym firmom: 

- Wojciechowi Bu
kale (WiP Reklama) 

t O R S U S ., 
WINDYKACJA 
NALEŻNOŚCI 

- Ireneu ZOM Tra
czykowi, preze owi 
SM "CUPRUM" w 
Polko wica ch 

-Pijalni piwa "Po
znaniak" 

oraz dziaJa czom 
klubu CCC Aquapar
ku Polkowice: 
Krzysztofowi Korsa
kowi, WiesJawowi 
Kozdroniowi j Janu
szowi Bialockiemu. 

Ponadto polkowi
ezanie nawiązali kon
takt z klubami kibica 

Polkowice 

innych drużyn ekstra
klasy ko zykarek. 

W jednej z kawiarni 
mają też tablicę pamiąt

kową poświęconą druży
nie. - Będzie tam 
umieszczona koszulka, 
szalik CCC Aquaparku, 
wyniki meczów, infor
macje o wyjazdach -
kończy Rafał Ślufarski. 

KONKURS 
Zapraszamy kibiców do udziału w kon

kursje związanego z koszykówką. By wygrać 
główną nagrodę - cenny sprzęt RTV i AGD 
- trzeba przed każdym meczem pierwszej 
rundy rozgrywek oraz europejskich pucha
rów, w którym gospodarzem będzie zespól 
CCC, wskazać zwycięzcę pojedynku. Na
stępnie swój typ wystarczy wpisać na kupon 
wycięty z Gazety Polkowickiej i wrzucić do 
urny, która będzie wystawiona przed me
czami CCC w polkowickiej hali. Urna by-
dzie stala do momentu, w którym rozbrzmi 
syrena rozpoczynająca spotkanie. 

O oby, które prawid łowo wskażą zwy
cięzcę meczu. otrzymają jeden punkt. Po 

Reklama 

każdej edycji konkursu wśród wszystkich 
uczestników rozlosujemy koszulkę GP. 
Główne nagrody przypadną tym spośród 
uczestników, którzy zdobędą najwięcej 

punktów. Nagrody zostaną rozlosowane, je
śli więcej uczestników zdobędzie równą 
iloŚĆ punktów. 

Lo owanie nagród odbędzie się po za
kończeniu p ierw zej rundy rozgrywek i fa
zy grupowej pucharów. 

W tym tygodniu typujemy wynik potka
nia z CCC Aquaparku z AZS-em Meblo
tap. 

Na kuponie, obok nazw drużyn znajdują 
się kwadraty. Znakiem ,~" zaznaczamy ten, 
który znajduje się obok nazwy drużyny. któ
ra naszym zdaniem wygra mecz. 

Życzymy trafnych typówl 

Typuję wynik meczu: 

CCC AQUAPARK POLKOWICE - MEBLOTAP AZS CHEŁM 

D D* 
* postaw krzyżyk obok zespoI u , który twoim zdaniem wygra 

imię· · ·· · ···· .. ·· .... ······ .. ·················v ...................... . 
nazwisko ......................................................... . 

adres .... ........................... ..... ............................. . 

Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich da-

nych o obowych. Podpis ....................... . 

'._-----------------------------------------
Członkowie Klubu Kibica 
CCC Aquapark Polkowice 

1. ŚLUFARSKI RAFAŁ 
2. POGORZELEC ZBIGNIEW 
3. GROMADA ANDRZEJ 
4. WOŹNY IRENEUSZ 
5. MOSZCZYŃSKI DARIUSZ 
6. KOZŁOWSKI GRZEGORZ 
7. OPACIŃSKI STANISŁAW 
8. JANIAK ŁUKASZ 
9. HANULA MICHAŁ 
10. CICHOMSKI KAMIL 
1l. MARKOWSKI KAMIL 
12. JURALEWICZ ŁUKASZ 
13. PADNIEWSKI ANDRZEJ 
14. WOJCIECHOWSKI MICHAŁ 
15. SZYDLIK MICHAŁ 
16. DOBROWOLSKI MATEUSZ 
17. KUROWSKI MATEUSZ 
18. SOBOLEWSKI RAFAL 
19. OLSZyŃSKI MICHAŁ 
20. SKIERKA KRZYSZTOF 
21. TKACZYK DAMIAN 
22. GÓRECKI PIOTR 
23. AGATOWSKI KRZYSZTOF 
24. ŻBIKOWSKI WOJCIECH 
25. ŁUKASIEWICZ EDWARD 
26. LASEK ZBIGNIEW 

Mecz o mistrzostwo 

Ekstraklasy Żeńskiej 
Koszykówki 

ccc 
Aquapark 

vs 

Meblołap AZS 

Krzysztof Korsak, prezes klubu 
- asze rvwalki również .. oHdnie 
vlzmocnily' i~ przed sezonem j poje
dynek ten będzie jedną z weI}'iik~cp 
naszych przedsezonO\ .. ych zaJozen. 
Po sporkaniu w Brzegu nie obawia
my ię jednak i tego meczu. 

Już w najbliższą sobotę koszykarki. CCC Aqu
apark Polk.owice podejmą u siebie zesp6ł Me
blotap AZS Chełm. Zespół z Chełma jest jed
nym z faworytów tegorocznych rozgrywek. Za
powiada się więą interesujące spotkanie. 

CCC AQUAPARK - MEBLOTAP AZS 
Sobola, lodz.17.00 
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20 lat minęło Sportowe losy 
Z Adamem Nowakiem, prezesem TKKF Polkowice roz
mawia Anna Osadczuk 

Polskiej Miedzi. 
Wzbudzaj on 
zawsze duże za
interesowanie. 
W 1981 roku 
wystartowaly 43 
zaklady pracy, w 
sumie w impre
zie wzięJo 

udziaJ ponad 
11 00 osób i to 
byl glówny po
wód, który sklo
nil nas do jego 
reaktywacji. 
"Chodzi1em ko-

Adam owak f • wy" Z Ja tej spra 
- Prezesem TKKF dwa. trzy lata. Wyko

jest Pan od 10 lat. Po- naJem z tysiąc telefo
przedni zrezygnował nów. MyślaJem jak to 
właśnie p~ 10 la~ch, będzie, czy !>ię uda. A 
czr Pan tez ma taki za- jednak. Pierwszy bieg, 
war? mimo ż~ mieliśmy pro-

- Podczas naszeg.o bIemy z fźnansami, cie
ostatniego ~potkama szyj ię powodzeniem. 
wybrano mme. na na- Wystartowalo okoJo 
stępną kadenCJę .. W ta- 400 o ób. Za moich' 
kim wypadku me IDO- cza ów rozpoczęliśmy 
gę zrezygn?w~ć,. c~y: organizowanie nowej 
ba, że przr,Jdzle Jakies imprezy, która ma już 
nieszczęścIe czy ~horo- dziewięć edycji _ mó
ba. Wygląda ~I~C na wię o Biegu dla Zako
to, że.rze~zr:"'JscJe b.ę- chanych. Impreza cie
dę naJdluzeJ urzędują- szy ię dużym zaintere
cym preze. ep1 TKKF. sowaniem. Skierowa-

- Jakie zmiany na- na jest do wszystkich 
stąpiły w ciągu tych 10 mieszkańców naszej 
lat? . gminy, każdy może 

- P~~edc wszyst~ wziąć w niej udzial. 
zaczęlJsmy orgam~o- Główną atrakcją tego 
wać imprezy na. tawJ.o- biegu jest losowanie 
ne na proI?OC]ę ~a- wycieczki do Paryża 
sta, promuJem,y blega- lub Wenecji. W pierw
nie jako naJf!.rostszą szej edycji zwyciężyJa 
formę rekre~~F rucho~ para mJodych JudZ1: w 
wej. Zrobillsmy . t~~ drugiej malżeństwo. 
krok ~o f:!rzodu, Je 11 W trzeciej edycji my-
CkO?ZJ o 1Jc.z,b~ ucze t- śleh"my jak zrobić, by 
nikow - rosme on.a ~ nikt nie czul się po
roku na rok. Mus/eli- krzywdzony i doszli
śmy jedna~ zre~gno- 'my do wnio ku, że 
wać z t~kich Jmprez wycieczkę losujemy 
jak np. BIeg o LamI?kę pomiędzy w. zystkimi 
Górniczą, to by! bIeg, ucze tnikami biegu. 
który ma 10 lat t~ady- Raz tylko wygraj ktoś z 
cji. P~ raz os~atm od- Giogowa. w pozosta
by1 SIę w. pI~rwSzym Iych edycjach wygry_ 
roku po ObJyClU przeze wali polkowiczanie. 
mnie prezesury. Wte- Oprócz tego organiza
dy zrezygnowano z wali 'my wiele innych 
nie?~ z. po~od~ . zbyt imprez, ale te zaslugu
duzeJ tlOŚCl rozn!ch ją na zczególne wy_ 
biegów w ?olsce I na różnienie. 
Dolnym Sląsku..~ TIu członków 
2000 roku w. krzesili- działa czynnie w 
śmy po 15 latach prze- TKKF i jak długo są 
rwy Bieg Szlakiem 

oni w stowarzysze
niu? 

Wieloletnimi 
czlonkami i za Jugują
cymi na wyróżniem'e 

są: Barbara i Zbigniew 
Chyb, Halina i Miro
slaw Wierzbiccy, Jan 
Kurzeja, WiesJaw Za
jąc, Dariu z Potajczu~ 
i nieżyjący już Janina 1 

CzesJaw Witkowscy. 
Od wielu lat worgani
zacji wielu imprez po
maga mi moja żona -
Danuta. To są osoby, 
które to wszystko trzy
mają, oni twor~ą. 
TKKF. W tej dIW11I 

mamy grupę 20 o ób. 
Nasza działalność 
koncentruje si9 na or

Jolanta Ozdoba 

Historia Ogniska TKKF w Polkowi
cach sięga roku 1982. Przez dwa
dzieścia lat istnienia zmian było 
wiele. 

wych na terenie 
miasta. Niektóre 
z nich mają za
sięg ogólnopol-

Założycielem 

pierw zym prezesem 
był Edward Biegun, 
wówcza w TKKF 
działała jedna 
sekcja lekko
atletyczna. Za 
kadencji kolej
nego prezesa 
Czesława Wit
kow kiego 
ognisko rozsze
rzyło woją 

działaino' ć. 

Pow tała sek-

ski. Dużym zain
teresowaniem cieszą się 
zawody sportowe organi
zowane cUa mieszkańców 
gmjny i powiatu polko-

TKKF "Start" może się 
pochwalić wieloma. ~
ccsami i bez wątplerua 
jest chlubą wszys~h 
członków, jak i POlkOWlC. 

- Bakcyla biegania po
łknąłem 20 lat temu -
wspomina Wiesław Za
jąc, członek TKKF. -

ganizacji zawodów i cja karate, ae
klubie biegacza. robiku, kultu-

- Mieliście wiele 
sekcji, w których tre
nowało wiele osób, 
które odniosły sukces. 

- Tak, rzeczywi.'cie 
mieliśmy wiele sekcji. 
Jednak w pewnym mo
mencie musieMmy się 
oddzielić j każdy za
czą] dzialać na wJasny 
rachunek. W ekcji ka
rate trenowaJa Ania 
Soliwoda, tren o waj ją 
Zbyszek Lemiesz, któ
ry jest oddany ekcji, 
nieraz moglem oglą

dać jego mordercze 
treningi. Teraz prowa
dzi swój klub karate. 
Do znanych zawodni
ków należy niewątpli
wie Tadeusz Łowicki, 
który zdoby! cztero
krotne mi trzo two 
Polskie w mara tonie. 
W Mistrzostwach Po/
ski TKKF-ów w Byd
goszczy gdzie zajęli

śmy lJ miej ce wystar
towali Potajczuk, Bo
biń ki?, Kurzeja, Ła

wicki,Darcw ki, i ja. 
- Z czego się utrzy

mujecie? 
- Czę , ć pieniędzy 

otrzymujemy z Urzędu 
Gminy z dotacji, a po
zostaJe środki dostaje
my od ponsorów. 
Wszystkie sumy prze
znaczamy na dziaJal
ność statutową ogni-
ka. 
- Dziękuję za roz-

mowę· 

rystyczna 
oraz tenisa 
ziemnego 
pływacka. 

Czesław Wit
kowski preze
sem był 10 lat. 

W roku 1992 zostały 
wybrane nowe władze 
ogni ka i w fotelu pre
zesa za iadł Adam No
wak. Do roku 1998 by
ły cztery ekcje łącznie 
zrzeszające 160 człon
ków. Areobik prowa
dziła Jolanta Witkow
ska, karate - pod bacz
nym okiem Zbignie
wa Lemie za sekcja 
kulturystyczna prowa
dzona przez Janusza 
Dzięba. Klub Biega- II 

cza, prowadził Tade- ł 

wickiego. Zorganizowali
śmy wiele imprez o cha
rakteIZe masowym od fe
stynów poprzez bale 

Spotkaliśmy się z kole~a
mi i do zliśmy do WIllO

ku, że założymy grupę 
TKKF. Wtedy nie myśle-

usz Ławicki, który do- :i. L .....1. ___ -.!.!~ __ --=----"-._ 

prowadził do Druży- . 
nowego Mistrza Polski 
we Wrocławiu. Naj
znakomitszym zawod
nikiem Klubu jest 
czterokrotny zdobyw
ca tytułu Mi trza Pol
ski w Biegach Mara
toń kich - Tadeu z Ła
wieki. 
Dużymi sukcesami 

na terenie kraju po
chwalić ię, również 
mogą członkowie s'ck- ~ 

cji karate. Ania SOli- : L------------~p;~Ykru;a;e' 
woda, Tomasz Bajus karate 

oraz inni. 
Polkowieki TKKF 

"Start" j~ t organizato
rem wielu imprez sporto-

sponsora, plebiscyty, i 
najważniejsze zawody 
sportowe. Ognisko 

liśmy, że przetrwa to tyle 
lat. 
Wsp5Jpraca Anna Osadczuk 
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zapr sza 
poniedziałek - piątek od godz. 15 do 21 
sobota, niedziela i święta od godz. 15 do 22 

Reklama 

-la '~9SIC)nalnymi stołam-
, -

Znakomite menu A UA BAR 
(jUros Pi/In, '1)o/ter Kebaó, saln/Id wllrz!Jwlle 
oraz wie/ość i b"gnc/wu ńtll!JCIt {irlltOlf/ljC/t do/i 

/ 
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~akład Zarządzania Sieciami 
59-100 Polkowice tal. (076) 846-29-58. 846-2.9-46. 846-29-31. 846-29-20. 

fax. (076) 846-29-60 
Bank Zach. Polkowice 

ul. Dąbrowskiego 2 
nr Rach. 11201304-589-131-3000 

Modernizacja Komunalnej Oczyszczalni 
Ścieków w Polkowicach 

Na ukończeniu ą prace wykonywane przy modernizowanej od 
dwócb lat Komunalnej Oczyszczalni Ścieków w Polkowicacb. Zmo
dernizowano, wyposażono w nowoczesne urządzenia główny ciąg 

technologiczny oczyszczalni, poczynając od etapu oczyszczania me
chanicznego 'cieków, w którego skład aktualnie wchodzą: 

- automatyczna krata bębnowa, zatrzymująca największej granula
cji zanieczyszczenia wpływające na oczyszczalnię. 

- piaskownik, separujący piasek niesiony wraz ze ściekami 
- mikrosito, u uwające zanieczy zczenia tlotujące i tłuszcz. 
Aby zapewnić najlepszy efekt oczyszczania ścieków, według norm 

obowiązujących w Unii Europejskiej zmieniono technologię biolo
gicznego oczyszczania' cieków. Dotychczas wykorzystywane były zlo
ża biologiczne. W trakcie modernizacji wybudowano "Reaktor osa
du czynnego". Jest to budowla składająca się z szeregu zbiorników 
wypo ażonych w mie. zadła bądź dyfuzory napowietrzające, urządze
nia niezbędne do zapewnienia prawidłowych warunków rozwoju mi
kroorganizmówoczyszczających ścieki. 

Po zmianie technologii na "osad czynny" niezbędnym było również 
wybudowanie obiektu tak zwanej "Stacji dmuchaw", w celu dostar
czenia sprężonego powietrza do dyfuzorów napowietrzających ścieki. 

W trakcie prowadzenia modernizacji Oczyszczalni Ścieków gruntownej zmia
nie uległa również gospodarka osadami. Dotychczas po beztlenowej stabilizacji 
w Otwartych Komorach Fermentacji osad wylewany był na poletka osadowe, 
gdzie był odwadniany na zasadzie odsiąkania i odparowania wody. Niosło to ze 
sobą wiele niedogodności, między innymi: uciążliwości związane z nieprzyjem
nym zapachem, długi czas odwadniania osadu. 

Na dzień dzisiej
zy zagęszczanie i 

odwadnianie osadu 
odbywać się będzie 

w nowo wybudowa
nym obiekcie na 
specjalnych prasach 
śrubowych. Do ta
bilizacji osadu wy
korzystane będą ist
niejące, zmoderni

komory 

Odnowiony został również jeden ( drugi jest aktualnie w remoncie) o adnik wtórny 
- urządzenie do oddzielenia aglomeratów osadu czynnego od ścieków oczyszczonych 
wykorzystujące zjawiko 
flotacji i sedymentacji. 
Zakończono budowę no

wej trafostacji, do której podłączono już zasilanie. Dla większego bezpieczeństwa pracy 
oczyszczalnia podłączona je t do dwóch niezaJeżnycb źródeł za ilania. Zarówno prze
budowa budynku administracyjnego jak i usytuowanego tam laboratorium wraz z jego 
wypo ażeniem wyposażeniem dobiega końca. 

Gruntownej przebudowie uległ również system odprowadzanja ścieków oczyszczo
nych z oczy zczalni do odbiornika. Wcześniej odbywało ię to rowem otwartym, a W 

chwili obecnej wykonany jest kryty rurociąg" KS 800" łączący oczyszczalnię ścieków w 
PoIkowicach z Rowem ,~' w miejscowości J ędrzychów. . J 
Większość obiektów urządzeń jest już po rozruchu próbnym, Rozruch Oczyszczalni jal 

ko całego obiektu rozpocznie się niebawem. 
Planowane zakończenie wszystkich prac będzie mlało miejsce w przyszłym roku, ale 

pierwsze efekty modernizacji w po taci lepiej oczyszczonych ścieków będą widoczne 
już w 2002 roku. 
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Pierwsze pampersy 
Anna Osadczuk 

Pampersami i kwiatami rozpoczęto sezon I ligi piłki pię
cioosobowej w Polkowicach. Inaugurację .Cuprum- roz
poczęło pomyślnie wygrywając z PA Nową Gliwice 4:3. 

dzie, aż do WZllowienia 
dotacji z urzędu gminy. 

- ObjąJem stanowisko 

Spotkanie rozpoczę
ło się z 45 minutowym 
opóźnieniem. NajpielW 
czekano na przeciwni
ków. a na tępnie na sę
dziów. Warto było. Pol
kowiczanie spisywali ię 

lhmaS'l Borkow~ki na boi ku caJkiem nie-
źle. Zanim jednak na 

parkiet wyszły piCIWSZC piątki, Eroilian 
Stańczyszyn, marszałek województwa, da
konał otwarcia sezon futsalu w Polkowi
cach. Prezes klubu wręczył kwiaty Markowi 
Grcndziakowi, który w tym ezonie prze
szedl do PA Nowy i pampersy Mirosławowi 
Chojeckiemu, który niedawno zo tal ojcem. 
Strzelec pierwszej bramki dJa Cuprum za-

trenera tydzień przed 
pierwszym meczem w sezonie 2001/02 -
opowiada Waldemar Jedynak, trener Cu
prum. - Wtedy dopiero organizowaliśmy 
zawodników. Na pierwszy mecz pojechali
śmy w ósemkę, w tym z trzema bramkarza
mi. Bardzo Dam pom6gl kierownik drużyny 
Wiesław Święcicki, za co jesteśmy mu 

wdzięczni· 
- SJdad byt niekompletny pnez pierwsze 

kilka me<:26w- dopowiada prezes Borkow
ski. - I w takim skladzie np. przegraliśmy z 
Rekordem lipnik Bielsko - BiaJa 10:3, a 
już na wiosnę wygraliśmy z tą drużyną 8:2 

Nie byto latwo odbudować zespół. Kło
poty kadrowe nie pozwalały drużynie osią
gać takich wyników, jak kiedyś. - Kiedyś wy
biera/cm zawodników na mecz z 12, teraz 
mam do dyspozycji 1 - stwierdza trener 
Jedynak. 

Zespól zakończył ubiegły sezon na sz6-
stym miejscu, mimo. że otarł ię o miejsce 
czwarte. -.Z.1braldo nam punA:tu, by je zdo
być - mówi Tomasz Borkowski. 

- W ubiegłym roJ .. :u ."tartowa1iśmy z ni
skiego puJapu - stwierdza Waldemar Jedy
nak - W tym mam nadzieję, że uda nam się 
utrzymać formę na tym samym poziomie. 
Zapewniam. że będziemy walczyc. 

- Nawiązując do wypowiedzi trenera za
rząd klubu oczekuje ~~ego miejsca, acz
kolwiek nie "YJTIagamy lZeczy niemożli
wych - puentuje Thmasz Borkowski. 

dedykował ją właśnie swojemu synkowi. W rozpoczętym sezonie chcą powalczyć o 
Dopatrzono się pótnicj, że piłka zanim wyżsre miejsca, jednak wiele zależy od fi-
wpadła do bramki odbiła si\, od nóg Ry- nan5Ów. Budżet w ubiegłym sezonie za-
szarda Zarazy, jednak przypisano ją Cho- mknięto kwotą ok. 90 tys. zł. - Dla porow-
jockiemu. Kolejne bramki padly dopiero w nania. wed1ug nieoficjalnycb wiadomości 
drugiej połowie, a ich autorami byli Andrzej budżet Oearexu. lid Ta tabeli, wahaj się po-
Sapa, Dariusz Lubclyński i Adrian Jędrze- między 800 tys. zl. a l mln - Ul 'wi Borkow-
jewski. ski. - My zawodnikom płacimy je--

Polkowi- - dynie premie za "y,grany mecz lub 
czanie dwu- p%wę tej tawki za remi. Nie 
krotnie zda- otrzymują oni ta1yr:h wynagr~ 
byli tytu1 mi- dzeń. 

strza Polski w Piłka pięcioosobowa jest często 
futsalu. Jesz- pomijana przez media Warta jed-
cze rok te- nak docenienia w Polkowicacb. W 
mu wyda- 2S - tysięcznym miasteczku są trzy 
wało się, .że drużyny zawodowe - CCC Aqu-
nie uda się apark, Górnik i Cuprum. - Byt 
odbudować może już nied1ugo będzie czwarta 

'2 

drużyny, j - zdradza Emilian Stańczyszyn, 

która odno- ~ marszałek województwa - J tern 
silaby suk- Pierw la bramka padła po rozmowie z prezesem CCC 
cesy. Pierwszy mecz sezonu 2001/02 z DSI sponsora grupy kolarskiej CCC PolsaL 'by 
Legnica został przełożony. - Po rezygnacji siedziba klubu p1Zeniosla się do Polkowic. 
ówczesnego prezesa klubu, Janusza Isztwa- Ten team aspuuje do I dywizji, dlatego 
na dziaJacze klubu zaproponowali mi obję- uwaL1m. że to świetna promocja'dla mia-

. cie tego stanowiska - wspomina Thmasz sta. Cieszę , ię, że uda10 nam się w ciągu kil-
Barkowski. - Po cJJugich p1Zem)IŚ/eniach w ku lal doprowadzić do powstania trzech 
końcu zdecydowaJem się podjąć ~e. drużyn zawodowych. które reprezentują to 
Musieli.śmyuporaćsięzforma1nościami, od miasto na zewnątrz. Potwierdza to, że je-
wniosku o zarejestrowanie drużyny w są- steśmy miastem europejskim. 

Polkowice 

Anna Osadczuk 

Pomyślnie rozpoczęty sezon rów
nież koszykarki CCC Aquaparku 
Polkowice pokonując n'8 wyjeź
dzie zespół Cukierki Odry Brzeg. 

go punktu, a 
trzecia zakoń

czyła się poraż
ką CCC Aqu-

Walka była bardzo zacięta 

Spotkanie nie nale
żało do najłatwiej-

zych. Już po 10 minu
tach meczu brzeżanki 
prowadziły 29:22. Pol
kowiczanki nie marno
wały jednak- rzutów 
wolnych, szybko odro
biły tratę i ostatecznie 
piervv za kvvarta za
kończyła się z ich trzy 
punktową przewagą. 

W drugiej zmniejszyła 
ię ona tylko do jednc-

aparku 18:13. 
Wynik spotkania 
rozstrzygnęła emo
cjonująca końcówka. 

Po każdej ucieczce 
punktowej CCC 
Brzeżanki odrabiały 

traty. Minutę przed 
zakończeniem spo
tkania tablica poka-
zywała remi 67:67. I 

znowu polkowiczanki 
uratowaly rzuty wolne, 
w których tego dnia 
były nie do pokonania. 
Cukierki je zcze pró
bowały rzucać za trzy i 
doprowadzić do do
grywki. Ostatecznie 
spotkanie zakończyło 
się 67:74. Większo;ć 

punktów, 17, zdobyła 
Monika Gonciarz -
Ciecierska. 

lag raJ my 
12.10 

Sport 

Godz. 17, ekstra
klasa koszykówki ko
biet 

CCC Aquapark -
Meblotap AZS 
Chełm 

Godz. 15, V liga 
piłki nożnej 
Błękitni Koskowi

ce - Górnik II Pol
kowice 

13.10 
godz. 14.30, II liga 

piłki nożnej 
Górnik Polkowice 

- Ceramika Opocz
no 

Sprintem 
w finale Powiato

wym Sztafetowych 
Biegów Przełajo

wych Szkół Pod ta
wowych i Gimnazjów 
ucze tniczyło 190 za
wodników. Wszy t
kie pierw ze miej ca 
przypadły w udziale 
Polkowiczanom. 
Rywalizację zkół 

pod tawowych w ka
tegorii dziewcząt wy
grały zawodniczki 
Szkoły Podstawowej 
nr 3. Drugie miej ce 
zajęły dziewczęta ze 
Szkoły Podstawowej 
nr 1. 

W konkurencji 
chłopcówprnwa by
ła trochę bardziej 
skomplikowana. Do 
mety bowiem dotarły 
jednocze' nie sztafe
ty SP nr 3 j SP nr L 

W kategorii gim
nazjów wśród dziew
cząt bezkonkuren
cyjna okazała ię 

drużyna Gimnazjum 
nr 1 z Polkowic. Ko
lejne miej ca zajęły 
ztafety gimnazjów 

z Chocianowa i Ra
dwanic. 

W kategorii chłop
ców także wygrali 
Polkowiczanie, czyli 
drużyna Gimnazjum 
nr 1. Drugie miejsce 
zajęli reprezentanci 
gimnazjum z Grębo
cie. 
Zwycięzcy w po

szczególnych kate
goriach będą repre
zentować powiat po
lkowicki w finale 
dolnoślą kim ztafc
towych biegów prze
łajowych. 

Sabina Lipiec 



Z życia szk6f 

Rajd rowetowy 
Izabela Paldet 

Ponad 100 osób uczestniczyło w I Rajdzie Rowerowym do Grodowca. torią 

W rajdzi udział wzięli 
uczniowie szkól z terenu 
gminy Grębocicc oraz 
mieszkańcy lubiący ak
tywny i zdrowy styl ży-
cia 

Organizatorem im
prezy był Urząd Gmi

km pncbiegala przez ta
kie miejscowości jak: 
Kwielice, Ohiszów, Duża 
Wólka, Bieńków, Żuków 

ny Grębocice przy 
wspólpracy ze szkoła- 'W~. 
mi i Grębociekim "'.'.lJ 

Centrum Kultury. 
Celem imprezy było 
propagowanie ak
tywnego wypoczyn
ku z okazji obcho
dów ,.Dnia bez sa
mochodu" oraz pro
mocja szlaku rowe
rowego, który niedługo 
zostanie oznaczony na te
renie gminy Grębocice. 
Organizatorzy opracowa
li dwie trall-y. Spod szkoły 
w Grębocicach o godz. 
10.00 pod eskortą policji 
wyruszyło ponad 70 osóh. 
nasa o długości ok. 15 

i GroJowiec. Dodatkową 
atrakcją dla uczestników 
tej trasy było zwiedzanie 
grodziska wczesno' rc
dniowiecznego w Obi<óiZO
wic. Wójt Gminy Grębo
cice, Jan BUllkiewicz za
poznal rowerzystów z hi-

wcze
sno5rednio~ecnlego 
grodziska w Obi.szowie. 

Druga równoległa tra
sa rozpoczynała ię w 

Rzeczycy 
i przebie
gałaprzez 

... _ Żabice, 
Szymo
cin, Ret
ków, Pro
szówek, 
Grodzisz
c:zJ! 1 Gro
dowiec. 
Na tarcie 
każdy 

uczestnik 
rajdu 
otrzymał 

numerek, który upoW<lŻ
rual do wzięcia udziału w 
losowaniu nagrody - r0-

wem górskiego ufundo
wanego przez Zarząd 
Gminy Grębocice. Na 
mecie uczc tnicy mogli 
odpocząć i posilić się do-

Polkowice 

Dla nauczycieli 
Agnieszka okalska 

.. Przyznajmy, iż twórczynią i jakby rodzicielką najlep
szych praw jest szkoła. Zrozumiejmy tedy, jak bardzo 
piękny i użytecmy dla ludzi jest stan nauczycielski, z 
kt6rego wyszło tylu mistrzów najlepszych umiejętno
~ci i z którego czerpać zwykły wszystkie inne stany. 
Dlatego tak wiele m6wię o jego makomitości i godno
~ci, abyśmy pamiętali, iż trzeba go wszelkimi sposo
bami bronić i ochraniać· - Andrzej Frycz Modrzewski. 

dział Tomasz Mazurkie
wicz. student międzyna
rodowych tosunków 
politycznych. - To (wię
lo niezwyk1ych idei 
i niezwyklych Judzi. któ
rzy je realizują. To świę
to największych i naj
cenniejszych tradycji -

Dzień Edukacji Narodowej to 
okazja do zczególnych podzięko
wań dla wszystldch pracowników 
oświaty. Dzieci i młodzież ucząca 
się dzień ten spędza na okazywaniu 
wdzięczności za trud włożony w ich 
wychowanie. 

- Co roku w Dzień Nauczyciela 
skJadamy życzenia naszej Pani -
mówi Marta Dusza, trzecioklasi tka 
ze Szkoły Pod tawowej nr 2 w Pol
kowicach. - Od samego rana 'pie
warny wychowawczyni ,,100 lat" 
i dajemy jej prezenty. np. kwiaty. 
czekoladki lub okazyjne figurki. 

- Obchody Dnia Edukacji zajmu
ją warto.kiowe miejsce. nie t}lko 
w życiu uczniów, ale również w ży
ciu spoJeczno'ci lokalnej - powie-

dodaje. 
Uczniowie Gimnazjum nr l 

w Polkowicach również szykują nie
spodzianki dla swoich nauczycieli. 

- Dla naszych nauczycieli szykuje
my prezenty - komentuje Aleksan
dra Matuszak, uczennica gimna
zjum. - Będą one ~ póJnym podar
kiem za trud wlożony w przygote
wanie nas do dalszych etapów nauki 
i wejścia w doro Je życie. 

W Zespole Szkól w Polkowi
cach Dzień Edukacji Narodowej 
obchodzony będzie w piątek. 
Z tej, okazji odbędzie ię uroczy
·ta Akademia połączona z obcho
d' mi ,.lO-lecia i truenia Ze połu 
zkół" i ,,3D-lecia i tnienia Li

ceum Ogólnokształcącego". 

Grodowiec 

brze przyprawioną kieł

basia, z rożna. Kustosz 
Sanktuarium Maryjn go. 
ks. Wilold Pi t.sch przywi
tal wszystkich rowerzy-
tów, a na<;tęprue wszyscy 

udali ię do kościoła na 
Mszę Świ tą· 

Po m zy odhyly ię 

konkurencje portowe. 
Był przejazd rwerem 
w jak najdluższym czasie 
i w t\!j konkurencji naj
lepszy hyl Grzegorz Ja
sek. Największą liczbę 
skoków na skakance, ho 
aż 165 razy 'koczyia Pa
trycja Pa<;temak. W ']a
lomie rowerowym zwy
chyżyl Łukasz Pasternak. 
Po konkursach odbyło 
się losowanie nagrody 
głównej. Wylosowany 
przez Wójta Gminy 
szczęśliwy nwnerek lo 
16, a jego posiadacz Pio
trek Jemiolo z Żabie w
stał szczę'liwym posia
daczem nowego roweru 
górskiego. 
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Zarząd Gminy Grębocice 
informuje, 

że w dniu 24.1O.2002r. o godz. 12:00, w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Grębocice. prze

znaczonych na cele mie zkalnc (poz. l - 5) 
oraz na cele użytków zielonych (poz.6). 

1. Bucze - nr działki - 140/3, pow. w m2 
1265. nr Kw - 3 \077. cena wywoławcza w zł 
6900,00, wadium w zł - 690,00, po tąpienie 
70,00. 

2. Grodowiec - nr działki 71/3, pow. w 012 
nr Kw - 31083, cena wywoławcza w zł 

/vV.vv. wadium w zl- 100.00, postąpienie w zł 
10,00. 
3.Grodowiec - nr działki - 71/6, pow. w m2 

nr Kw - 310 3, cena wywoławcza w zł 
,00, wadium w zł - 200,00, po t<lpicnie w 

20,00. 
4. Retków - nr dziatki 64/6, pow. w m2 - 907, 
Kw - 25670, cena wywoławcza w zł - 4700,00, 

ium w zl- 47000, po ląpienie w zł - 50.00. 
5. Rctków - f)4/7, nr dziatki 64/7, pow. w m2 

, nr Kw - 25670, cena wywoławcza w zl 
1900,00, wadium w zł - 190.00, po tąpienie w z 

20:00. 
6. Trzęsów - nr działki 78/2, pow. w 012 -

Kw - 50540, cena wywoławcza w zi 3400,00, 
wadium w zł - 340,00, POst<lpicnie w zł - 40,00. 

Wadium należy wpłacić do dnia 23.10.2002r. 
10:00. 

Dodatkowe infonnacje na temat przetargu, można 1Jlf
skać w Urzędzie Gminy w Grębocicach, ul. Głogowska 3, 

59-150 Grębocice, pok. 15, teł: 076/ 831 55 01 w. 34 

a 111 a 

Polkowieki Ośrodek Kultury Sportu i Rekreacji 

WIECZOREK 
TANECZNY 

J 2.X, godz. 20.00, Kino - Polkowice 

Bilety: 10 zł (od pary) 

Przedsprzedaż biletów w Kin1e I Domu Kultury 
Szczegółowe informacje pod nr tel. 845 16 77 
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Ogłoszenia drobne 
COMMERClAL UNION 

II, ID FILAR NAJTANIEJ. 
POSAGOWE, NNW OD 48 
Z!JROK., M1ESZKANIĄ 
D.oMY, FUNDUSZE IN
WESTYCYJNE. PRACA. -
STAłA LUB DODATKO
WAJ 

TEL 0503-328-177 
IIlr l~t\4l1m lHiS.W" 

Wynajmę lokal 40 m2. 
Tel. 845-20-11. 0602 .. 657-

339. 0604-271-486 
Zamienię mieszkante 2 -

pokolowe 50 m2 na 3 - poko
Jowe w Polkowicach. 

Tel. 749-35-45,0002-738.656 
Komputeropisanie. 
Thl. 0609-408-194 
Zamienię lub sprzedam 

mieszkanie wlasno~iowe 44 
m2 2 pokoje na większe sp6ł
dzielcze. Spn.edam garaż przy 
ul. Wojska Polskiego. 

Thl. 847-97-52, 0607-337-
467 

Nr Z!.10.200I-IJ fjSV7. 

KARTA KREDYIOWA Z 
I..lMl1F..M DO 50.000 Zł., 
KREDYfY ooróWKOWE, 
KREDYfY HII'OTE!ClJ'IB 
Z ZABEZPIECZENIEM 'LY
OA KREDYfOBIORCY -
BHlPORĘCZYaEll 

Jel. 0501-21·21-22. 
0502-118-329, 

N, lO \I~lOll)'(:sn:w 

ATRAKCYJNE KREDY
TY GOTOWKOWE: BEZ 
P.oRĘCZYClllll,OS.oBY 
SAMOum. BEZ ZGODY 
WSPOtMAŁZONXA. 

EMERYCI, RENCISCI, 
NISKIE 

OPROCENTOWAN1B, 
PRZY STOPIE BAZOWEJ 
14 %. POLKOWICB UL 3 

MAJA18A 
TEL (076) 749-88-18 

Nr 2~.II:!..J:n ·IHiV!n\ 

ANGIELSKI, 
NIEMIECKI, FRANCUSKI 

StudIUm Języków Obcych 
Mr. Happy 

DziecI. mlodzież, dorośli 
Polkowice ul. Górna 5 
Tel. 845-12-21 (w godz. 15 -

18) 
/iiI tl~,lIl~lI1loł).nSI7I1.l 

Cyklinowanie ukladanic 
poJlóg. 

'leI. 724 89 OS 
NI Ott.III.1tlIZ·I')..(j:\'lllK 

VIDEOFILMOWANIE 
CYFROWO. 

Tel. 845-16-07 
Nt :u.łIt2IXr.! .[).ciSi ll048 

Kredyty hipoteczne na za
lrup DlJeszkania • oprocento
wanie od 3,94 % na 30 lat Po .. 
życzki gotówkowe pod zastaw 
mieszkania lub domu· opro .. 
centowanie od 5,44 - na 15 Jat 
Kredyty gotówkowe - 9.000 
bez ręczycieli. 

Ter. 847-48-65 
Nr n'~.2I1t12·I)·aS,lJ HO 

Angiel ki, Zajęcia indywi
dualne i grupowe dla dzieci. 
mJodzieży i dorosłych . Ma
sterclass Lambert. 

Tel. 81-84-306, 0694-205-
784 

Szukam pokoju do wynaję
cia w Polkowicach. 

Tel. 0600-319-940 
NrII)Ulj.1't"~D·(]"'tt'ł2 

ZamIenię mieszkanie 90 m2 
w centrum Legnicy, 3 pokoje, 
kuchnia. łazienka. WC. CO. 
l piętro na mniejsze w Polko
wlC<1ch. 4 lub 5 pokojowe do 
II piętra. 

'leI 0607-10-44-73 
f'ljr n.II921ltl·O·(~\ 11 1M, 

Spnedam dnwi (skrzydla). 
wewnętrzne, białe nowe, 80 
L lazienkowe. 80 L oraz 70 L. 
Thnio. 

Jel. 503-125-719 
NrU"t.f 'l.lfII2·l)..(jl{,'lnl' 

Thnio - gotowanie - chrzci
ny. komunie. wesela. bankie-
ty. 

Tel. 845-28-70, 0600-271-
328 

~I V .O'i)r);-U·(".S,l1fC 

Spr:tedam mieszkanie 
w Przemkowie 3 pokojowe 64 
rn2 

Jel. 0601-250- 384 
Nr"l.ln.!l·'l·fl.(i.Vl.'tI\ 

Mieszkanie 3 - pokojowe do 
wynajęcia. 

Jel. 847-lO .. 87 
NrJ!J.lN2tJJ!l"Hj. In,! 

1Ynki maszynowe, gipsowe, 
cementowo - wapienne. po· 
sadzki. 

Tel. 847-91 .. 19 
~t III 10 2m,z.jHIS uo' 

Do wynajęcia lokal użytko
wy o pow. 72 m2 w nowej wy
budowanej kamieni'-)' w Ryn
ku. 

Jel. 0505 .. 09-48-47 
NrIW1(I1l112·b.(,I\t1:t1fł 

Korepetycje z matematyki 
dla 'tudentów i szkól śred
nich. 

Je!. 609-249-811 
tU4_1U..i!(~r?·u.( .. , L.'f)7 

Sprzedam dzialkę budowla
na uzbrojoną 8.35 ara w Pol
kowicach Dolnych. Cena 
4 tys. za ar do negocjacji. 

Tel. 692-40-92-75 
Nr l1'" 1tJ,,:'tIfZ·O·{J~' 1 li)( 

Sprtednm lub wynajmę 
mieszkanie 2-pokujowe 
O pow. 38 m k-w. przy ul. Gll}
gowskiej 

Thl. 0609806524 
NI1I11(1.2UIIZ.D·(.S.I~1fI 

Sprzedam motorower Suzu 
ki RG 80 rok. 1994. Cena 
4.300 zł. 

Thl. 0609-177-608 
Sprzedam lade chlodnicz<). 

Cena 350 zł. 
Tel. 076/8479189 
Sprzedam dzialkę budowla

ną w Suchej Górnej o pow. 12 
arów, prąd, skrzynka ZI(, "'0-
da, gaz, kanalizacja. Cena 
2500 za ar. 

Thl. 076/847 91 89 
Nr 117.10. tI'I2.l)·(J, -r'n 

ANGLIK - ANGIELSKl 
Thl. 0604 422 827 

Nr l\\.UI,2tn,: 0.(;. '111ł 

Z'lmienię mieszkanie ko
munalne w Lubinie o pow. 36 
m kw. na podobne w Polkowi
cach 

Thl. 74601 1 ~~,!ll-().(; IIlS 

ReklaITl3 
Firma 

• 
www.połkowski.com.plbiuro@poll<owski.com.pl 

1~1)8..2&l12-łt..G\' IU.l 

Zarząd Gminy Radwanice 
inf.ormuje, że na tablicy .ogł.oszeń w Urzę

dzie Gminy w Radwanicach przy ul. Przemy
sł.owej 17 wywieszon.o wykaz nieruch.om.ości 
tj. II.okalu mieszkalneg.o przy ul. Włókienni
czej 3b/3 na działce nr 134/15 przeznacz.one
g.o do sprzedaży w dr.odze przetargu nie
.ogranicz.oneg.o. 

Reklama, ogłoszenia 

Reklama 

Czy masz ważn'y 
przeglą fi , ......... III!Ia __ 

Centrum Obsługi Samochodów TU świadczy usługi zakresie 
kompleksowej obsługi samochodów I przegłąd6w re cyjnych ICCCDTfJbaf 

~ 1'1 & ....... "' ...... ,"1UIIOS" Sp. .0.0. 
59-100~"'....,..3. 

tIł.(DN) ..... 1S; "'''(011)'''4031 
WWW.llaWoLcOlll. ......... • ..... tt.lWl.mm.pI 

R eklama 

PRZEDSIĘBIORSTWO WIeLOBRANŻOWE • WYKONAWSTWO W ZAKRESIE 
USŁUG INSTALACVJNVCH ł BUDOWLANVCH 

• WVNAJEM KOPARKO-ŁADOWAREK 
CATERPILLAR 

R ek lama 

Wolne powierzchnie biurowe do wynaj,cia od zaraz (powierzchnia ok. 80 m2) 



ReklBmB,ogłoszeniB 

Jaczów 
ul. Krótka 2 
67-200 Głogów 
tel. (076) 831-20-10 

Rekla1Xla 

POKRYCIA DACHOWE "RYCZEK" S.c. 

tel. fax. 838-21-11 
-dachówki ceramiczne i cementowe 
-ory~inalna szwedzka blachodachówka 
-~onty i płyty bitumiczne 
- najlepsze systemy orynnowania 
- okna dachowe A 
- ce~ła. cement. beton komór- ~ ~ .. L 
kowy O ~~ 
- i inne materiały ~ (' ... , ~ 
budowlane ~ 7 0'-' \ \ \ 

,,<it-~-t..~~\~ 
\ it-~ it-~ SPRZEDAŻ, 

~ DORADZ1WO 
USł1JGI DFKARsKo - BuooWIANE 

ATRAKCYJNE CENY !!! 
Czynne: Poniedziałek - Piątek 7.00 - 17.00 

Sobota 8.00 - 12.00 

Reklama 

WNW.polkowice.pl 19-
Zarząd Gminy Polkowice 

ogłasza l( przetarg ustny nieograniclony na sprzedaż nieruchomości niel8budowanej, położonej we wsi Guzice 

Nr geodezyjny działki - 329/3 
Pow. działki - RIR 1112 
Przeznaczenie w planie - tereny zainwestowania wiejskiego 
Cena wywoławcza - 6.626.00 zł (w tym koszt podzialu I wyceny) 
Minimalne postąpierue - 67.00 zł 
Wadium - 663,00 zł 
Przetarg odbędzie i.,: w dniu 24 października 2002r. o godz. I 1.00 w Urzędzie Gminy Polkowice -

Rynek 2 (sala konferencyjna). 
W przetargu mogą uczestniczyć osoby prawne i fizvCZJlc, jeżeli wpłacą w/w kwoty wadium na konto 

Urzędu Gminy Polkowice w Cuprum Bank S.A w Polkowicach nr 1690lO65-1O 07- 3601-16. 
Termin wplacerua wadium upływa w dniu 21 pa1dziernika 2002r. 
Wpłacone wadium zostanie: 
• Zaliczone na poczet ceny nabycia nieruchomości, jeżeli osoba wpłacająca wadium wygra przetarg, 
• Zwrócone po przetargu. jeżeli osoba wpłac<ljąca wadium nic wygra przetargu, 
• Ulegnie przepadkowi. jezełi osoba, którll wygra przetarg nic stawi się do Kancelarii Notarialnej w 

wyznaczonym ternllnie w celu zawllIc1a umowy nutarialnej. 
Kn zty zawarcia urnov.')' nOl.1riaJnej oraz koszty sądowe ponosi strona Nabywająca. 
Zaoferowaną cenę, która jest ceną nelto (bez podatku VPJ) pomniejszoną o wpłacone ~adium na

leży wpłacić na konto Urzędu Gminy w Cuprum Bank SA w PolkowIcach, nr 
16901065-10807-3601-1, najpóźniej w dniu zawllIcia umowy notarialnej, co na. tąp i w terminie 21 dni 
od daty przetargu. 

Przetarg uznaje siy za zakończony wynikiem negatywnym, jeżeli żaden z uczestników przetargu ust
nego nic zaoferuje postąpienia ponad cenę W)'Woław~"Zą. 

Bliis'zych informacji udzleła Wydział Geodezji i GO$poda~ Ni8lUChomołciamJ - Rynek 2 - pol 5, teł. 72~6-781 lub 12-46-182 
Zarz,d Gminy Polkowice zutrzeQa lobi. prawo unieważnienia przetarQu bez podani. przyczyny. 

-----' 

infonnuje, żc: w dniu 17.10.2002r. o godz. 12:00, w 'ali konferencyjnej Urzędu 
Gminy Grębocice za tanie zorganizowany l przetarg w formie licytacji ustnej na 

·e: 
- 3 działek położonych w m. Grębocice, przeznaczonych pod tereny mieszka 

jednorodzinnego 
1. nr działki 6 4, pow. w m2 - 1139, nr księgi wieczystej - 32465. ·ena 

w.d - 15,900, wadium w zł - 1590, postqpienie w zł -160. 
2. nr dzjałki 695, pow. w m2 - 827, nr księgi wie;;czystej - 32476, cena wywol 

w zł - 11,500, wadium w zł - 1150. postąpienie w zł - 120. 
3. nr dziaŁki 703, pow. w m2 - 808, nr księgi wieczystej - 32484, cena wywolaw

w zł - 11.300, wadium w zl- 1130. po tąpienic w zl-120. 
Wadium naJeży wpłacić do dnia 16.10.2002 r. Do godz. 10:00. 

Dodatkowe infonnacje na temat przetargu, można uzyskać w Urzędzie Gminy w Grębocicach, ul. 
GłogOWSka 3, 59 - 150 Grębocice, pok. 15, teł . 076/ 831 55 01 w. 34 

HURTOWNIA MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

I POKRYĆ DACHOWYCH 

Zarząd Gminy Polkowice 
ogIam ~ ustny n1eograolczony na sprzedaż nieruchomości nłel.Ibu

dowueL położoneJ w PolkowicacII, obrob 2 - uU.M lkl10. 

EX .c. 
OFERUJEMY; 

- Suporlx blaly i sury. cegly zwykle i klinkilrowl 
- Materialy do ociapIania: styropian. "'lIna $lxlena , miner.lne 
- Transport l rozladunek IHDS) 
- Monlu I produkcja wlOiby dachowll. IIIY, konlrl_ty 
- Uslugi dekarsko-blacharskie 
- Wszystkie rodzele pokryć dachowych 
- Dokladny kOSZlorys, pomiary - BEZPŁATNE 

tel ./lu (076) 835 62 63 Przedstawiciel handlowy: 0606 492 899 

+»PAROC 
~ 
WIEKOR 

BRAAS P 

VEOAG 
. 

DRGles 

'986'.8 
6DUtcJllCl(("ł.W' 

DEKARSTWO 
Adam Reichel 

- wykonawstwo pokryć dachowych 
- obróbek blacharskich 
- możliwość uzyskania dodatkowych rabatów na materiał 

67-200 rq'Nł, li KrimI ~ 48, ta 834-28-15, fax 832-27-36, ti koot 0c,01-858-456 

~ sprzedaży - działka niczahudowana. polożona 
w PolkowlC<lch 

Nr geodezyjny działki - 1095 
Pow. dliałki - 245 m2 
.Przeznaczenie w ~lanie - zabudowa ffiJ~zkaniowa 
Cena wywoławcza -lO.288,OO zł (w tym koszt wy eny) 
Przetarg odhędDe ~ię w dniu 25 października 2002r. II godz.II.OO w Urlę-

dzie Gminy Polkowice - Rynek 2 
W przetargu m~ą uczestniczyć osoby prawne i ftzyczne, ]ezeli wplacą 

wadium w wywkoścl 1.l00,OO zł, na konto Urlędu Gminy PolkO\\ice w Cu
prum Bank SA w Polkowicach nr 169(11065-10807-3601-16 

Termin wpłacenia wadium upływa w dniu 21 października 2002r. 
Wpłacone wadium zostanie: 
• zaliczone na poczet ceny nab)cia nieruchomo~, jeżćli osoha wpłaca· 

. ąca wadium W)gr8 przetarg. 
• Z\\ rocoDe po przetargu, jeżeli osoba wplacająca wadium nie w)'gra prze

WiU, 
ulegnie prze~adkowi, jeżeli osoha, która wygra przetarg nic stawi SIę do 

Kancelarii ntanalne] w oznaczonym terminie w celu zawarcia umowy no· 
tarialnej. 

Minimalna W'drto~ po~tąpienia wynosi 103.00 zJ . 
Koszty zawarcia umowy notarialnej oraz koszty ~ądowe pono i strona 

NabywająC! · 
Zaoferowaną cenę. która jest ceną m:tto (bez podatku VAn pomniej· 

szona o wplacone wadium należy lI'placić na konto Urz~du Gminy w Cu
prum Bank SA w Polkowicach, 

nr I 690 1065-10807-360J-l. najpóźniej w dniu zawarcia urno",)' notarial-
nej. l'O n~tapi . 

II terminie 21 dni od daty przetargu. 
Przetarg uznaje się za zakończony "'ynikiem negat}wnym, jeżelJ iaden z 

UCZCStnikÓII przetargu ustnego nie zaoferuje postąpienia ponad cen~ wywo- _ 
lawcz'!. 

Blilizych informacji udziela Wydział Geodezji i Gospodarki ierucho
mościami - Rynek 2 

- polS. 72-46-781 lub 72-46-7 2 
Nabywca zobowiązany jest do rozpoczęcia budowy w okresie l roku od 

daty zawarcia umo\ly notarialnej, a zakończenia w terminie 3 lat od daty za
warcia umowy notańa1nej przeniesienia prawa własno'ci. W przypadku nie
dotrzymania terminu zabudowy naliczone zostaną kary umowne w W):.oko
Śći 20.000 zł za kaidy rok zwłoki. a naoywca dobrowołnie podda si~ egzeku
cji z aktu. Za zakoń12enie budoII), rozumie się stan surolly zamknięty z \1]
konana docelową elewacją. 

Zarząd Gminy Polkowice zastnega sobie prawo unieważnienia 
przetalgu bez podania przyczyny. 
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R ek l a m a 

BEZPŁATNE LECZENIE 
ortodontyczne dzieci 

do lat 13, 
Gabinet ortodontyczny. 
Polkowice ul. Rynek 8, 

tel. 845 47 45. 

Marzanna Kostrzewa 
- KierzXowska (ortodonta). 

l!łIW2(t(I'2.l{,l;.(I'\!S11 

R e k la m a' 

R e kl a m a 

Naprawa samochodów 

FIAT 126 P 
Dąbrowa 3. 

Tel. 847-9~8 

godz. 17:00 - 21 :00. 

",1M'I.2!kIHI·'()SillOI 

R e klama 

wt.OSKI. H\SZP~. ROSYJ5KI 

PROFESJONALNIE 
BEZSTRESOWO 
SKUTECZNIE 

BECKER POLSKA Sp. Z 0.0. -
Ul. Kopalniana 1, 59-101 Polkowice POLKQW1CE 

UL GORNA 5 
TELEFON 
845- 12-21 

PN . - PT. 14-18 

- usługi w zakresie wywozu odpadów komunalnych 

- sortownia surowców wtórnych (makulatura, folia) 

- odzysk opakowań PET 

- wynajem kontenerów, prasokontenerów 

- recykling opon i odpadów gumowych 

R e kl a m a 
TYNKI 

p,weudIe-""tJy.lk mcdtanX:my 

POSADZKI 
- betonowe - pollklally pod 
posadzki - wylewa nc z miksokre· 
la lacicrane mechaniClllc 

Razem taniejl rabat do 10% 
11:1. 07t>l835 41 08 

0600695045 

R e klam a 

Okna Pcv, 
Rolety, Żaluzje, Daszki, 

Polkowice, 
ul. Hubala 28 
tel. 847-92-18 

Okna typowe: 
-150 1150 - 569 zł. 

Prowadzenie dokumentacji obrotów 

odpad ami dla podmiotów 

- 1801150 - 652 zł. 
Rolety zew. - od 190 m. kw. 

!'III{ 2Sl.nk .;),)Ill·R ti":"1'();! 

R e k la m a 

AI*J - SzvIrł 
Haki holownicze 

Lubin, baza 
TRANSBUDU 
tel. 841 56 95 

korn. 0604-915-296 

gospodar czych. 

Tel. 076 848 63 70 i fax 076 848 63 71 
R ekla m a 

AS Nieruchomo~ci 
fulkcr.vice ul. Rynek SB 

Alicja Sta.tkzjszyD 

Imxia.2'3lKJOOwa11l' 1126 
~ 
I. Grunt rolny i ~ 98 II z fXlZI'OIcniem 11.1 budowę SIl'NU ,)M.'go. Gmina Pol

kC704'ia:. Cena:8JXXl21. 
2. DziaIk8 pod mbuool"~ danu jednorodzinnego z lok8Iem UŹ}tk<M}m pow. 2fl) 

m2, uzbtąana z projekrern. PoIkOlłire, a{ MJoąycI~ Cena:.J2.(lX):d (00 rąocjacji). 
3. DziaIk.a 15.29 a pod Z1Jbudoo.4V nlies7.kaJ11I/, uzb~ pay cf.liakr.. Sucha Gór· 

na Cena: J(XJ) zMu- (do negcxjacji). 
4. DziaJka pod ~ ~ .15 a, bez tJ1brc:icnia P=h6w. Cena: 1100 

z!Au- (do negocjocji). 
5. Dzia/k.1 700 pod ZlIbu~ uzhrqenie killaJc1lxsią1 mcttfMt od dzi3lki Sabin 

Cena: 16lXJ zVar. 
6 Mieszkanie dwupoziomowe z balkonem, 93 m2. li piętra. 4 pokcje, 2 Luienki, 

umeblowana kuchnia, garck:roba PoIkuwia; Rynek. Cena: 195.(lX) li 
7 M.ieszkmIie 2 pokqjowe, paw. 54%, 1 piftro. ~ \lykończooe. PolkOll-ire, Ry. 

ock CeniJ.' 105.(lX) 21 (00 negocjacji). 
8 Mies7kanie2 pokojowe, pow. 44 m2. 1 piętro, nowe, ~ konlfOOowo. 

Polkuwia; Ryook. Cena: /J8.(lX) 21. 
9 Mie$zk;Jnje 2 pokojowe. paw. 49.15 m2, po ~ ~ ~ parrer. 

zabuOOwany balkon., piwnica. PoIkuwia; o«oIi:c Rynłu. Cena: 75.(lX):d. 
10 Mies7kanie 2 pOk' pow. 44,3(J m2, n piętra. balkon, piwnica.l'olkuwire, c:6: 
Knl~ Cena:~~ 

11 MieszluJnie 4 pok~ paw. 63,40 m2, n pit;cro. balkon, J2wnica. Prz1:mk6w. 
Cena: 15.(lX) li 

12 Dem 1iiiniaczy partetOt+Y z miesdalInym pcxJcJ3stl:m. pow. 150 m2. 3 (XJkrje, 
saJan z jadalJJiI/, kudInia, 3 krzienki, g;udetoba. dLiaJka 5.12 ara. Jetzm:Jn(Ał1l. Cena: 
179JXXJ li 

WYNAJEM 
1. Lc/aJllJand1ol41).~ pow. 32,5 m2, dw3 ~ oowe okna z roIcImnl 

Mcriliwa spnedaź PoIkuwia; a{ Glvark6w. Cena: 5W ztm.c + opiaty. 
2. Lokal UŹ}'tk0ll-)'. pow. 48m2, paJter; sJdnda ~z trzech ~ \l.yk~ 

ny, wszystkie media. 1"oIkowD:. obręb Rynku. Cena: &Xl 11 bnlttqto.c + qlIaty. 
3.l.D/aJJ 1liyt.hMr, pow. 46 m2.parter, ~ duie wibyny okienne. Polko

wjre, ~ <mtt6w. Cena: 16lXJ ztm.c + rplaty za eocrgię ełeIctt)czn4. 
4. 1'otnies2r2etIi biurowe, pow. 15.m2, 1 pr;tro, nowe, "YkOOc2ooe.l'olkuwire, a{ 
~ Qna:4aJ~tn-c + opiaty. 

UddŃf'l1Y irrform.cJi i połr.dniczymy w uzysbnfu krBdyr6w mf'llbn;o· 
wych. Infotm.cj.: t.l./fu 847-46-20, t.I.724-84-80, kom 060/-40/-375 

pn-pt od 9.00 do /6.00. z.p,.smny. 

R e kl a m a 

@ Sa lon firmowy 
EM R 

Electrolux 
Liście spadają nie tylko z drzew 
u nas także ceny 

DOGODNE RAlY 
DOSTAWA GRAnS 
HONORlUEMY BONY SODEX HO PASS 

Hl Electrolux ~tUX. 

IZAIIJIII! 

-",,1\1r1 flr'tlolA, ł \1/<11< 

tli \11 ,tU'J' .~ I !.ł I 

F'··I~ll'."I .. l' 
1,,1 .' ... t 1\ ł' ~, ,. 

Reklama 

Reklama 

~ łN'DECO 

SZAFY Z DRZWIAMI 
SUWANYMI 

Gfog6w 
Ts/. (076) 833---49---07, t1JI. kom. 0604-33-74--35 

KONKURENCYJNE 
CENY 

RA 1Y1 O % 5 lat gwarancji 

Możliwość odpisu 
od podatku 
Pomiary gratis 

PromocJa 

SALONY: 
Gp,Ha8~u1.UlU.lUV;1.JlJI.· 
I.egni:a, DHMegasam, parter 
1el «(JJ6) 722~S3-61 
lltin, Dom 'RJwaroI.vy, 
ul. Kopernika 17 
1el «(JJ6) 002-12--41 

FUNKCJONALNE 
ESTmCZNE 
I WYGODNE 

NOWE POMYSŁY: 

Drzwi składane -
Płyty rattanowe -

Zabudowa skosów 
na poddaszu -

Reklama 

Reklam a 

MARKET 
ABC 

dobra jakość - dobra cena 
omoc 

DOSIA 
PROSZEK 0,5 kg 

PAPIER 
TOALETOWY a 8 szt. 

GALARETKI 
GELLWE i OETKER 

QUANTO 
KONCENTRAT DO PŁUKANIA 

CZEKOLADA 
MILANO 

BRYZA 
PROSZEK 3 X 1,5 kg 

Chocianów ul. B I Świdnickiego 
Polkowice ul. Głogowska 

'"--
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